
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSE 

 

1 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2024. június 27. 

(csütörtök) napján 9 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 

Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla király tér 8/) megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak: 

Berlinger Attila József   polgármester- 
Gyurkovics János   alpolgármester- 
Csötönyi László    képviselő- 
Faragó Zsolt    képviselő- 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő- 
Gulyás Róbert    képviselő- 
Illés Tamás     képviselő- 
Kővári László    képviselő- 
Máté Péter    képviselő- 
Móra Viktória     képviselő- 
Murvai Árpád    képviselő- 
Szollár Zoltán    képviselő- 
Rácz Zoltán    képviselő- 
Zaják Rita    képviselő- 
 

Távolmaradását jelezte: 
Bomba Gábor     képviselő- 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
dr/ Biró Gyula aljegyző- 
dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető- 
Majnayné Sajben !nna igazgatóságvezető- 
Herr Teréz főépítész- 
Török-Dús Tímea osztályvezető- 
dr/ Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkv-vezető- 

 

Meghívott: 

     dr. Dobos Gyula !ranykönyvi Szerkesztőbizottság tag; 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Köszöntöm Önöket Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata júniusi rendes közgyűlésének ülésén. Külön köszöntöm 
Horváth István országgyűlési képviselő urat és Kocsis Imre !ntalt, városunk 2 korábbi 
polgármesterét. Köszöntöm az októbertől alakuló új képviselő-testület jelenlévő tagjait, 
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továbbá valamennyi meghívott vendégünket. Mielőtt elkezdődne a napirendi pontok 
tárgyalása, egy örömteli eseménynek kell eleget tennünk. A 2024. június 9-én megtartott helyi 
önkormányzati képviselők és polgármesterek választásán Szekszárd lakossága Berlinger !ttilát 
választotta polgármesterré/ A választás eredménye jogerős, a megbízólevelek átadása 
megtörtént. Polgármester Úrnak már csak az esküjét kell letennie a képviselő-testület előtt, 
amire most fog sor kerülni/ Felkérem dr/ Takács Zita asszonyt, a Helyi Választási Bizottság 
elnökét és Berlinger !ttilát a polgármesteri eskü lebonyolítására, valamint az esküokmány 
aláírására. 

 

dr; Takács Zita, a Helyi Választási Bizottság elnöke kiveszi az esküt Berlinger !ttila 
polgármestertől az alábbi szöveggel: 
 

„Én, Berlinger !ttila becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és 
annak !laptörvényéhez hű leszek. Jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom. 

Polgármesteri tisztségemből eredő feladataimat Szekszárd Megyei Jogú Város fejlődésének 
előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem. Tisztségemet a Magyar Nemzet javára 
gyakorlom. Isten engem úgy segéljen!”  

 

Berlinger Attila polgármester: Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Kedves Vendégeim! Engedjék meg, 
hogy egy nagyon rövid kis köszöntő, székfoglaló beszédet tartsak most itt meg Önök előtt. 

Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt !ljegyző úr! Tisztelt Képviselő Hölgyek és Urak, hivatali 

kollegák! Szeretettel köszöntök minden kedves megjelent vendéget Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata Közgyűlése nevében. A vendégek körében én is külön köszöntöm 
városunk 2 korábbi, több cikluson át regnáló polgármesterét, Kocsis Imre !ntal és Horváth 
István urakat. Köszönöm, hogy jelenlétükkel megtisztelik a mai képviselő-testületi ülést és a 
polgármesteri eskütételemet. Elődeimhez híven arra tettem esküt, hogy a város vezetését az 
itt lakó szavazópolgárok felhatalmazásával a lehető legjobb tudásom szerint Szekszárd Város 
fejlődése és a szekszárdiak érdekében végezzem. Köszönöm annak a közel 7.800 

szavazópolgárnak, akik megtiszteltek bizalmukkal, de én a jövőben nemcsak az ő, hanem 
valamennyi Szekszárdon élő ember polgármestere szeretnék lenni, és ahogy azt a választási 
kampány idején számtalanszor elmondtam, az a vágyam, hogy az egymás iránt tanúsított 
tisztelet és megbecsülés, illetve a munka iránti alázat vezesse utunkat a jövőben. Most az a 

küldetés vár ránk itt a képviselő-testületben, hogy ezt a rövid átmeneti időszakot október 
elejéig ne a méltóságot nélkülöző politikai csatározás és az egyéni vélt vagy valós sérelmek 
övezzék, hanem egy konstruktív együtt gondolkodás váljon valóra annak érdekében, hogy a 
hamarosan a város irányítását átvevő új képviselő-testület zökkenőmentesen és minél több 
információval ellátva kezdhesse meg feladatainak végzését. A választások lezárultak, a 

városlakók kifejtették véleményüket a szavazófülkékben és ennek eredményeképp ősztől egy 
más összetételű testület veszi át a város irányítását. Ezúton is gratulálok valamennyi egyéni 
választókerületben és a listáról mandátumot szerzett új képviselőnek. Kívánom, hogy az 
elmúlt évekhez képest nagyobb összefogás és egység alakuljon ki a város fejlődése érdekében. 

Kívánok ehhez valamennyiünknek sok erőt, hitet és kitartást és mindenekelőtt jó egészséget. 

Rövid székfoglalóm befejezéseképpen pedig szeretném felkérni Horváth István urat, Tolna 

vármegye 1. számú választókerületének országgyűlési képviselőjét köszöntő beszédének 
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megtartására. Képviselő úr, kérem, fáradjon ide és Önöknek pedig köszönöm, hogy 
meghallgattak! 

 

Horváth István országgyűlési képviselő: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-testület! 
Tisztelt jelenlévő vendégek! Tisztelt Polgármesteri Hivatal dolgozói, jelenlegi és jövőbeni, 
illetve pontosabban jelenleg már mandátummal rendelkező Képviselők! Mindenkit nagy 

tisztelettel és szeretettel köszöntök! Szeretnék még egyszer gratulálni Berlinger Attila 

polgármester úrnak a nagyszerű és meggyőző támogatásáért, amit a városlakóktól kapott. Én 

azt gondolom, hogy június 9-én a szekszárdi polgárok egyértelmű felhatalmazást adtak 
Polgármester Úrnak a város jövőbeni irányítására és egyértelmű felhatalmazást adtak az 

egyéni képviselőként győztes FIDESZ-KDNP képviselőjelölteknek is, hiszen, ha jól emlékszem, 

2010-ben volt utoljára olyan, hogy 10 körzetből minden egyéni képviselő a Fidesz-KDNP 

részéről megkapta a felhatalmazást a város irányítására és én azt gondolom, hogy sikerült 
akkor is egy egységes, a város fejlődése érdekében dolgozó testületi munkát kialakítani, ami a 

mai napig is látszik Szekszárdon a megépített infrastruktúrán keresztül, de azt gondolom, hogy 
ez a mostani június 9-ei egyértelmű felhatalmazás, ez egy nagyon komoly felelősség is, hiszen 
5 év múlva a választópolgárok számon fogják kérni Polgármester Úrtól is, illetve a megalakult 
új testülettől is azokat az ígéreteket, azt a munkát, amelyet elvárnak a Polgármester Úrtól is 
és a Képviselő-testülettől. Én a magam részéről, mint a térség országgyűlési képviselője, 

szeretném felajánlani a továbbiakban is a munkámat Szekszárd városáért, az itt élő 
emberekért. Mindenben maximálisan együtt szeretnék működni és az az érdekem, hogy egy 

sikeres polgármester és egy sikeres testület legyen, és ami a legfontosabb, egy sikeres város 
is legyen. Ez a felhatalmazás valóban egy nagyon komoly felelősség, de június 9-én tükröt is 

tartottak a választópolgárok a jelenlegi képviselő-testület munkájával kapcsolatosan. 2019-

ben is tükröt tartottak, akkor, amikor az Éljen Szekszárd frakció kapott többséget a város 
irányítására és az elmúlt 4,5 évben elvégzett munkájuknak lett adott esetben az az 
eredménye, amely azt az együttes szekszárdi akaratot fogalmazta meg, hogy 2024 

októberében egy új testület álljon fel, ezért tisztelettel szeretném kérni azon képviselőket is, 
akik még ebben az átmeneti időszakban, ebben a 3-3,5 hónapban képviselőként 
tevékenykednek, hogy vegyék figyelembe a választópolgároknak ezt a fajta véleményét. 

Vegyék figyelembe a véleményét a választópolgároknak az elmúlt 4 éves tevékenységükről és 
vegyék figyelembe a véleményét a választópolgároknak, hogy a jövőben kikre szeretnék bízni 
egyértelműen a város irányítását. Én azt gondolom, Szekszárdnak, ami a legfontosabb, az, 

hogy békére van szüksége, társadalmi békére van szüksége, és én azt gondolom, hogy nem a 

széthúzás vagy egyénieskedés és a különböző politikai performans-ok azok, amelyek a várost 

előre viszik, hanem az alázatos munka, a közösségért végzett elkötelezett tevékenység és az a 
fajta összefogás, amely a várost előre tudja vinni. Én azt gondolom, hogy a jövő képviselő-

testületében ez a fajta lehetőség mindenféleképpen benne van, ezért is fontos az, hogy ebben 
a 3,5 hónapban, ahogy Polgármester Úr is mondta és maximálisan egyetértek vele és 
maximálisan támogatom azt a fajta kezdeményezést, hogy ne az egyénieskedés legyen úrrá a 
testület munkájában, hanem valóban a szekszárdi emberekért való tenni akarás, ezért 
önmérsékletet kérek a jelenlegi képviselő-testülettől, ne hozzanak olyan döntéseket ebben a 
3,5 hónapban, ami hátráltatja Szekszárd Város fejlődését, hanem teljes egészében azt 
gondolom, hogy Ők is tiszteljék meg a szekszárdiakat azzal, hogy elfogadják a döntésüket és 
segítenek abban, hogy egy minél sikeresebb Szekszárd legyen. Városunkban nemcsak 
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infrastruktúrát kell majd fejleszteni és nagyon sok beruházást a következő időszakban 
eszközölni, hanem újra kell építeni a közösségeket is. Nagyon fontos, amikor kimegyünk az 
utcára, akkor egymás szemébe nézve mosolyogjon és ne a civakodás, illetve a szembenállás 
járjon az emberek hátsó gondolatában, hanem az őszinte tenni akarás. Én azt gondolom, 

minden adott arra az új testületben, mind az egyéni képviselők részéről és bízom benne, hogy 
a listás képviselők részéről is, hogy ez a közös tenni akarás minden szekszárdi ember érdekét 
fogja szolgálni és egyben szeretném megkérni a Polgármesteri Hivatalt is, hogy nyugodjanak 
meg, egyértelmű iránymutatás és egyértelmű felhatalmazás van a Hivatal működésében is, 
hiszen az elmúlt időszak egyik legnagyobb vesztese a Város mellett a Polgármesteri Hivatal 

volt/ Én kívülről azt láttam, hogy menekülnek el innen az emberek és nem az a fajta otthonos, 

jó munkahelyi légkör valósult meg, alakult ki a Hivatalban, mint ahogy egy jó munkahelyen, 

egy, úgy mondom, egy kiváló szakemberek által feltöltött intézményben kell, hogy kialakuljon. 

Berlinger Attila polgármester úr évtizedeken keresztül ennek a szervezetnek az oszlopos tagja 
volt, egy hiteles ember. Én azt gondolom, hogy !ttila alkalmas arra, hogy nemcsak a városban 
teremtse meg ezt a fajta közös gondolkodást, hanem a Polgármesteri Hivatalban is. Ha a 

Polgármesteri Hivatalban lévő kollégák nem tudnak össze összefogni és nem tudnak a 
munkára koncentrálni, hanem folyamatosan, adott esetben az adott képviselők befolyása 

alatt próbálják akár egymással szemben vagy a várossal szemben a város dolgait tenni, az nem 

előre visz. Én azt gondolom, hogy mindenkinek meg kell legyen az esély arra, hogy újra 
összefogva a városért dolgozunk itt a Hivatalon belül is és a város valamennyi vállalkozásán, 

önkormányzati cégén keresztül szolgáljuk a szekszárdi embereket. Erre adtak felhatalmazást 
a szekszárdiak, hogy rend, béke, nyugalom és fejlődés legyen a városban, rendben legyenek a 

közterületek, rendben legyenek az önkormányzati intézmények, a Polgármesteri Hivatal. 
Rendben legyenek a lelkek kívül és belül egyaránt. A magam részéről ebben a munkában 
szeretném még egyszer felajánlani a közbenjárásomat, mindent megteszek annak érdekében, 

hogy Berlinger !ttila polgármester úr minél sikeresebb, több cikluson átívelő polgármestere 

legyen a városnak és tényleg Szekszárd a jövő városa legyen, ne a civakodás városa és a 
kudarcok városa. Még egyszer gratulálok a Polgármester Úrnak, a képviselőknek és 
mindenkinek. A jövő szempontjából önmérsékletet a következő 3,5 hónapban, utána meg 
lendületes, tartalmas munkát kívánok és legyen Szekszárd mindenki városa, ahol jól élni, ahol 
jó itt maradni és ahol öröm nézni azt a fejlődést, amelyeket a különböző pályázati, nemzeti és 
európai uniós lehetőségek biztosítanak mindannyiunk számára. Köszönöm szépen, hogy 
meghallgattak! Jó munkát, erőt, kitartást és sikert kívánok mindannyiunk számára. Köszönöm 
szépen. 

 

Berlinger Attila polgármester: Tisztelt Képviselő-testület! Az előzőekben Alpolgármester Úr 

átadta a számomra az ülés vezetését. 

 

Berlinger Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 14 fő 
képviselő megjelent, a közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja; 
 

Berlinger !ttila polgármester: A kiküldött napirendi pontokhoz képest az alábbi 
változtatásokat szeretném javasolni/ ! 139/ számú előterjesztést, mint előterjesztő, 
visszavonom és új napirendi pontok felvételét javaslom a Közgyűlésnek, a Kérdés, 
Interpellációk napirendi pont elé/ 
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! polgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat a 4; számú iskolavédőnői körzettel 
kapcsolatos döntések meghozatalára” tárgyú előterjesztés nyílt ülés napirendjére való 
felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 13 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat az egyes kizárólagos önkormányzati 
tulajdonú gazdasági társaságok felügyelőbizottsági tagjának megválasztásával, 
lemondásával, valamint az ezzel kapcsolatos további döntések meghozatalára” tárgyú 
előterjesztés nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 

 

A polgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini 
Bölcsőde Szakmai Programjának, valamint Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyására” tárgyú előterjesztés nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Új napirendi pontra javaslatokat várok a képviselőktől, a nyílt 
ülésről beszélünk/ Zaják Rita képviselő asszony, parancsoljon! 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót Polgármester Úr, jó munkát kívánok Önnek az 

elkövetkezendő évekre! 1 új napirendi pont felvételére teszek javaslatot. A szövegét tegnap 
elküldtem, a határozati javaslatot írásban az imént benyújtottam Aljegyző Úrnak és a 
frakcióknak is. Szeretném, hogyha ezt a napirendi pontot a Képviselő-testület felvenné a 

napirendjei közé, ez a tiszteletdíjaknak a csökkentéséről szóló napirendi pont javaslat. 1 évvel 
ezelőtt ugye sokadszorra is megemelte a Testület a tiszteletdíjakat, ennek a csökkentésére 
teszek javaslatot az előterjesztésben. Köszönöm szépen. 

 

A polgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat a tiszteletdíjak csökkentésére” tárgyú 
előterjesztés nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 1 igen, 8 nem szavazattal, 5 tartózkodás mellett 

elutasított. 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadására 
vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő – 12 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat üvegházhatású gáz kvótavásárlásának 
jóváhagyására” tárgyú előterjesztés zárt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 12 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadott. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Zárt ülésre más napirendi pont javaslatot kívánnak-e a 

Képviselők tenni? Murvai Árpád képviselő úr, parancsoljon! 
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Murvai Árpád képviselő: Tisztelettel köszöntöm a Jelenlévőket! Tisztelt Polgármester Úr, jó 
munkát kívánok! Javaslatom az lenne, hogy a zárt ülés anyagai között szereplő 117. számú 
előterjesztést ma ne tárgyalja a Közgyűlés. Nem látom több oldalról előkészítettnek az 
anyagot, javasolnék még egy szélesebb körű egyeztetést. Köszönöm/ 
 

Berlinger !ttila polgármester: Képviselő Úrnak szeretném ezzel kapcsolatban jelezi, még 
mielőtt szavazunk, hogy több egyeztetés is zajlott ez ügyben, bizottságok is tárgyalták. Én azt 

gondolom, kialakult egy olyan konstruktív egyeztetés, ami alapján ennek a napirendnek a 
tárgyalásához minden feltétel adott. Képviselő Úr javaslata, ha jól értem, vegyük le a 
napirendről, ezt szeretné kérni. 
 

A polgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat városi díjak, elismerések adományozására” 

tárgyú előterjesztés zárt ülés napirendjéről való levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 2 igen, 9 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett 

elutasított. 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendi pontjának elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő – 12 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadott. 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a teljes ülés napirendjének elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 14 fő - 12 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1; Javaslat a főállású polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítására 

(127/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

2; Javaslat a főállású polgármester 2024; évi szabadságolási ütemtervének jóváhagyására 

(128/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

3; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2024; (<;) 
önkormányzati rendelete a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019; (XII; 23;) 
önkormányzati rendelet módosításáról  (tervezet) 

(132/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 
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4; ! Polgármesteri Hivatal beszámolója a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri 
hatáskörben hozott határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt 
eseményekről 
(131/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

5; Javaslat a 2023; évi !ranykönyvi bejegyzésekre 

(116/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: Berlinger !ttila polgármester 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB, SZEKÖF, OKSI, KCV 

Meghívottak: !z !ranykönyvi szerkesztőbizottság tagjai 
 

6; Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2023; pénzügyi év 
adóbevételeiről 
(125/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB 

 

7; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024; (<) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről szóló 
;;;/2024; (<;;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet), valamint beszámoló 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetésének aktuális 
helyzetéről (I;negyedév) 

(130/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB 

 

8; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2024; (<<;) 
önkormányzati rendelete a közpénzek felhasználásának átláthatóságáról, valamint az 
államháztartáson kívüli források átadásáról és átvételéről szóló 3/2017; (II; 8;) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(138/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF, GVB, PB, KCV, OKSI 
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9; Javaslat a Szekszárd Város Napjának megállapításáról és a helyi kitüntetések és elismerő 
címek alapításáról és adományozásának rendjéről szóló önkormányzati rendelet 
módosítására 

(129/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezte: OKSI, KCV 

 

10; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének<</2024; (<<) 
önkormányzati rendelete a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 35/2001; 
(XII; 21;)  önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(123/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

11; Javaslat az egyes kizárólagos önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 
könyvvizsgálóinak megbízására 

(133/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

12; Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP Plusz Városfejlesztési 
Programtervének módosítására 

(135/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezte: GVB 

 

13; Javaslat a Magyar Nemzeti Levéltár és az Illyés Gyula Könyvtár között használati 
megállapodás megkötésére  
(136/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

14; Javaslat együttműködési megállapodás megkötésére a szekszárdi városi uszoda 
beruházás megvalósítása érdekében 

(137/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 
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15; !z Illyés Gyula Könyvtár igazgatói megbízására vonatkozó pályázati felhívás közzététele 

(118/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: KCV 

 

16; Együttműködési megállapodás a Nemzeti Orvosbiológiai !lapítvánnyal a Nemzeti 
Tudósképző !kadémia Középiskolai Képzési Programjának szekszárdi megvalósításáról 
(119/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: PB, OKSI 

 

17; Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városi Bölcsődéje Szakmai 
Programjának, valamint Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására 

(126/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

18. Javaslat ingatlan átminősítésére és értékesítésének jóváhagyására 

(121/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezte: GVB 

 

19; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének<</2024; (<<) 
önkormányzati rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
szóló 31/2004; (XII; 1;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(124/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB 

 

20. Javaslat a 4; számú iskolavédőnői körzettel kapcsolatos döntések meghozatalára 

(140/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 
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21; Javaslat az egyes kizárólagos önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 
felügyelőbizottsági tagjának megválasztásával, lemondásával, valamint az ezzel kapcsolatos 
további döntések meghozatalára 

(141/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila József polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

22; Javaslat a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Szakmai Programjának, valamint 
Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására 

(142/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

23; Kérdések, interpellációk 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

24; Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság ügyvezetői álláshelyével kapcsolatos döntések meghozatalára 

(134/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: Berlinger !ttila polgármester 

Véleményezésre felkérve: GVB, KCV 

 

25; Javaslat városi díjak, elismerések adományozására 

(117/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: Berlinger !ttila polgármester 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB, SZEKÖF, OKSI, KCV 

 

26; Javaslat szociális ügyben benyújtott fellebbezések elbírálására 

(120/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

27; Javaslat üvegházhatású gáz kvótavásárlásának jóváhagyására 

(143/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila József polgármester 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
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1; Javaslat a főállású polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítására 

(127/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

Berlinger !ttila polgármester: Szeretném bejelenteni személyes érintettségemet, és ezáltal a 
szavazásban nem veszek részt. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

(Berlinger !ttila polgármester nem vett részt a szavazásban.) 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 167/2024; (VI;27;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város főállású polgármesterének havi illetménye és költségtérítése 
megállapításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011/ évi CLXXXIX/ törvény 71/ § (2) 
bekezdésében foglaltak alapján 2024/ június 14/ napjával a főállású polgármester  
- havi illetményét bruttó 1/300/000 forint összegben,  
- a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011/ évi CXCIX/ törvény 225/L/ § (1) bekezdése 

és 141/ § (1)-(9) bekezdése alapján idegennyelv-tudási pótlék mértékét  
a) komplex felsőfokú (C1) német nyelvvizsga esetében bruttó 65/000 forint 
összegben- 
b) komplex középfokú (B2) angol nyelvvizsga esetében bruttó 39/000 forint 
összegben, 
mindösszesen bruttó 104/000 forint összegben állapítja meg- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2. Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011/ évi CLXXXIX/ törvény 71/ § (6) 
bekezdésében foglaltak alapján 2024/ június 14/ napjával a főállású polgármester havi 
költségtérítését az illetményének 15%-ában meghatározott összegben, bruttó 195/000 
forintban állapítja meg- 
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Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy az 1-2.) pontban 

meghatározott havi illetmény és költségtérítés összegének forrását Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024/ évi költségvetéséről szóló 4/2024/ (III/ 14/) önkormányzati 
rendelete 5/ sz/ mellékletének „501/2/1/ Külső személyi juttatások sora, Választott 
tisztségviselők tiszteletdíja” terhére biztosítja- 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt az 1-2/) pontban foglaltakkal kapcsolatban a szükséges 
intézkedések megtételére/ 
 

Határidő: 2024; június 30; 
Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

  Majnayné Sajben !nna igazgatóságvezető 

 

2; Javaslat a főállású polgármester 2024; évi szabadságolási ütemtervének jóváhagyására 

(128/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

Berlinger !ttila polgármester: Ezzel kapcsolatban is bejelentem érintettségemet, tehát itt 
sem kívánok szavazni. 
 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

(Berlinger !ttila polgármester nem vett részt a szavazásban;) 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 168/2024; (VI;27;) határozata 

a főállású polgármester 2024; évi szabadságolási ütemtervének jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a közszolgálati tisztviselőkről 
szóló 2011/ évi CXCIX/ törvény 225/C/§ (2) bekezdése alapján a főállású polgármester 2024/ 
évi szabadságolási ütemtervét a határozat mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja/  
 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

 

3. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2024; (<;) 
önkormányzati rendelete a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019; (XII; 23;) 
önkormányzati rendelet módosításáról  (tervezet) 

(132/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

Berlinger !ttila polgármester: Bizottságok nem tárgyalták, egy rendelet és egy határozatról 
van szó. Megkérdezem Aljegyző Urat, kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Az előterjesztés 
lényegében a korábbi KCV döntésnek a végrehajtásáról szól, tehát az augusztus 20-i ünnepi 
ülésen kerüljön sor a kitüntetések és díjak átadására, ez a rendeleti forma és a 2/ a határozat, 

amiben el kell fogadni, az pedig az SZMSZ-nek a függelékei és az ülésrend meghatározásáról 
szól. Köszönöm. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 

melyet a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott 
és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 11/2024; (VI; 28;) 
önkormányzati rendelete 

a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019; (XII; 23;) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

 

(! rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 169/2024; (VI;27;) határozata 

Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019; (XII; 23;) önkormányzati rendelet 
egyes függelékeinek módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. felhatalmazza Szekszárd Megyei Jogú Város jegyzőjét a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2029/ 
(XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/, 5/ és 7/ számú függelékében a változások 
átvezetésére/ Módosítások hatályba lépésének dátuma. 2024/ június 27/ 

 

Határidő: 2024; június 27; 
Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

4; ! Polgármesteri Hivatal beszámolója a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri 
hatáskörben hozott határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt 
eseményekről 
(131/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

Berlinger !ttila polgármester: 6 határozatról kell szavazzunk. A Beszerzési Igazgatóság táblája 
külön került kiküldésre és a határozati javaslat is már kiküldésre került, úgyhogy erről kell 
döntsünk. Aljegyző Úr kívánja-e kiegészíteni? Nem kívánja. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

 

 

 

 

 

 



 

   

 

15 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 170/2024; (VI;27;) határozata 

a Hatósági és Koordinációs Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Hatósági és Koordinációs 
Igazgatóságnak a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolóját elfogadja- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Majnayné Sajben !nna igazgatóságvezető 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 171/2024; (VI;27;) határozata 

a Gazdasági Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. a Gazdasági Igazgatóságnak a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. a Gazdasági Igazgatóság feladatkörébe tartozó 58/2024/ (V/2/) számú OKSI határozat 
végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 172/2024; (VI;27;) határozata 

az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági, 
valamint polgármesteri hatáskörben hozott határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzati és Szervezési 
Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági, valamint polgármesteri hatáskörben hozott 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja/ 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 173/2024; (VI;27;) határozata 

a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

2. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 307/2023/ (XI/8/) 
számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 321/2023/ 
(XI/15/) számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 



 

   

 

17 

4. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 5/2024/ (I/17/) 
számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

5. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 5/2024/ (II/7/) 
számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

6. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 36/2024/ (II/16/) 
számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

7. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 395/2023/ 
(IX/28/) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

8. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 10/2024/ (II/1/) 
számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2024/ július 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024; július 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

9. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó 69/2024/ (II/29/) 
számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2024/ szeptember 30/ napjáig 
meghosszabbítja- 

 

Határidő: 2024. szeptember 30. 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 174/2024; (VI;27;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólag vagy többségi tulajdonában lévő 
gazdasági társaságai ügyvezetői által végrehajtandó határozatok határidejének 

meghosszabbításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. a Szekszárdi Víz-és Csatornamű kft/ feladatkörébe tartozó 398/2023/ (X/27/) számú KGY 
határozat 3/ pontjának második mondatát visszavonja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

2. a KT-DIN!MIC Nonprofit Kft/ és az !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási 
Nonprofit Kft/ feladatkörébe tartozó 161/2023/ (XI/28/) számú PB határozat 
végrehajtási határidejét 2024/ szeptember 30/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: 2024. szeptember 30. 

Felelős: Tóth Ferenc és Madarász !ndrás ügyvezető igazgatók 

 

3. a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft/ feladatkörébe tartozó 144/2024/ (V/30/) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2024/ szeptember 30/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: 2024. szeptember 30. 

Felelős: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 175/2024; (VI;27;) határozata 

a Beszerzési és Jogi Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. a Beszerzési és Jogi Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 



 

   

 

19 

 

2. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 158/2024 (VI/5/) számú GVB 
határozat végrehajtási határidejét 2024/ augusztus 31/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: 2024. augusztus 31. 

Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

3. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 80/2024 (III/28/) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2024/ szeptember 30/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: 2024. szeptember 30. 

Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

4. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 110/2024 (IV/25/) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2024/ október 30/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: 2024; október 30; 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

5. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 109/2023 (VI/20/) számú GVB 
határozat végrehajtási határidejét 2024/ december 31/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: 2024. december 31. 

Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

6. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó 195/2023 (IX/1/) számú GVB 
határozatát visszavonja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja  
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

5; Javaslat a 2023; évi !ranykönyvi bejegyzésekre 

(116/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: Berlinger !ttila polgármester 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB, SZEKÖF, OKSI, KCV 

Meghívottak: !z !ranykönyvi szerkesztőbizottság tagjai 
 

Berlinger !ttila polgármester: Szeretettel köszöntöm az !ranykönyvi Szerkesztőbizottság 
tagjait! Köszönöm szépen, hogy eljöttek az ülésre. Először a bizottsági véleményeket 
szeretném meghallgatni, hiszen ahogy látom, valamennyi Bizottság véleményezésre fel volt 
kérve.  

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Köszönöm szépen. A Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 
elfogadásra javasolja. Köszönöm. 
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Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt 
Közgyűlés! A Bizottságunk megtárgyalta és tárgyalásra javasolja a Közgyűlésnek.  

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Bizottságunk megtárgyalta és elfogadásra javasolja 
a Közgyűlésnek az Aranykönyvi bejegyzéseket 2 módosítással. Az 1. fejezetben augusztus 20. 

napi Év fájával kapcsolatos bejegyzés kerüljön törlésre és a 11/ fejezetben díjak, elismerések 
résznél az alábbi bejegyzéssel egészüljön ki a fejezet. Az Ökotárs !lapítvány 2010 óta hirdeti 
meg az Év Fája országos versenyt. 2023-ban beérkezett 21 nevezett közül a szakmai zsűri 9 
jelöltet talált alkalmasnak a döntős megmérettetésre. A 4 hónapos szavazás eredményeként 
a címet a szekszárdi Remete Berkenye szerezte meg, a kapott 5.322 szavazattal több mint 
1.300-zal előzte meg a 2/ helyezettet. A Budapesten átvett oklevél bemutatására Szekszárdon 
a Polgármesteri Hivatalban került sor. A különleges botanikai értékű 150 év körülire becsült fa 
életterének, kondíciójának javításában, ismertségének növelésében és a verseny egész 
folyamatában kiemelkedő szerepet játszott a Szekszárdi Fősővárosi Kör tagsága. A 2. 

módosítási javaslata a Bizottságnak pedig egy technikai módosítás név pontosítással 
kapcsolatosan. 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót. A Bizottság megtárgyalta, elfogadásra javasolja 
bizonyos kiegészítéseket javasolva. A bejegyzések közül az 1. javaslatunkat nem ismertetném, 
hiszen az megegyezik a Gyöngyvér által felolvasottakkal. Folytatásban az 1/ fejezet február 9/ 
napi bejegyzésének 1. mondata javaslatunk szerint az alábbiak szerint módosuljon, idézem. 

Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető miniszter a Mathias Corvinus Collegium, 

továbbiakban MCC, szekszárdi Központja szervezésében az aktuális kérdésekről tartott 
előadást, majd beszélgetett a résztvevőkkel a Vármegyeháza dísztermében. Az 1. fejezet 

március 30/ napi bejegyzésének utolsó mondata az alábbiak szerint módosuljon a javaslatunk 

szerint. Elutasították a Sportközpont támogatási kérelmét, valamint az akkumulátorgyárak 
városunkba telepítését, Posta Zoltán külsős bizottsági tag alpolgármesteri kinevezését és 
megszüntették a külsős bizottsági tagok részvételét a Pénzügyi Bizottság és a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottság munkájában. Végül az 1/ fejezet április 27/ napi bejegyzésének 2/ 
mondata az alábbiak szerint módosuljon, idézem. Az embernek maradni címmel tartottak 
pódiumbeszélgetést aktuális kérdésekről a szekszárdi származású M. Dobos Marienne és M. 

Kovács Róbert a Hír Tv/ műsorvezetőinek közreműködésével a Vármegyeházán. Ennyi 

javaslatunk lenne, köszönöm a figyelmet. 

 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm szépen a szót Polgármester Úr. A Kulturális Bizottság 
már az előző percekben a Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér által felolvasott változtatással fogadta 
el az !ranykönyvet és javasolja elfogadni a Képviselő-testületnek. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Szeretném kérdezni az !ranykönyvi Szerkesztőbizottság 
tagjait, kívánják-e az előterjesztést kiegészíteni, bemutatni?  

 

dr. Dobos Gyula !ranykönyvi Szerkesztőbizottság tag: További kiegészítéseket a Bizottság 
nem kíván tenni, hiszen a legtöbb bizottsági ülésre ezeket a témákat mi már beterjesztettük, 
illetve elfogadták a Bizottságok. Számunkra nem volt ismeretes, amit most Murvai Árpád 
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elmondott, tehát ezeknek a figyelembevételéről nem tudok még beszélni, mert az anyagot 

meg kéne nézni és akkor a módosításokat, hogyha így döntenek, akkor végrehajtani.  
 

Berlinger !ttila polgármester: Ezúton is szeretném a Közgyűlés és a Város nevében 
megköszöni az !ranykönyvi Szerkesztőbizottság ez évi munkáját. Köszönjük szépen, hiszen 
mindannyian tudjuk, hogy ez egy nem kis munka, rendkívül szerteágazó és nagyon sok 
figyelmet igénylő tevékenység, úgyhogy én ezúton még egyszer köszönöm szépen. További jó 
egészséget és kitartást kívánunk ehhez a munkához! 

 

A polgármester szavazásra teszi fel a SZEKÖF Bizottság módosító javaslatát, amelyet a 

Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel az OKSI Bizottság módosító javaslatát, amelyet a 

Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a KCV Bizottság módosító javaslatát, amelyet a 

Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 176/2024; (VI;27;) határozata 

a 2023; évi !ranykönyvi bejegyzésekről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Város !ranykönyvéről szóló 14/2011/ (IV/12/) önkormányzati rendelet 4/ § 
(3) bekezdése alapján elkészített 2023/ évi !ranykönyvi bejegyzést a határozat 
melléklete szerinti tartalommal és formában jóváhagyja/ 
 

Határidő:      2024; június 27;   
Felelős:         Berlinger Attila József polgármester  
   

2. megköszöni az !ranykönyvi Szerkesztőbizottság munkáját/  
 

Határidő:      2024; június 27;      
Felelős:         Berlinger Attila József polgármester 

  

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy gondoskodjon a bejegyzés határidőre történő 
elkészíttetéséről, megjelenéséről, a honlapra való felkerüléséről/  

 

Határidő:      2024; augusztus 29; 
Felelős:         dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

                       Majnay Gábor osztályvezető, Czinege Richárd vezető gondnok 
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Csötönyi László képviselő: A napirendhez kapcsolódóan lenne tulajdonképpen felszólalásom, 

felszólításom vagy megjegyzésem. Azt gondolom, hogy a közelgő határidő az ünnepi és persze 
a nyári szünet, valamint a nyomdai munkák és leállások miatt szerintem záros határidőn belül 
döntést kellene hoznunk arról, hogy az előbb elfogadott !ranykönyv, illetve Aranykönyvi 

bejegyzések hol és milyen formában fognak megjelenni. Köszönöm szépen. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Ezzel kapcsolatban eddig nem érkezett írásbeli, illetve 
bármilyen jellegű kérés, vélemény, úgyhogy ebben a pillanatban én azt tudom mondani, hogy 
a korábbi évek gyakorlatához hasonlóan jelenjen meg, de amennyiben Képviselő Úrnak ezzel 

kapcsolatba konkrét javaslata van, úgy figyelemmel hallgatjuk. 

 

Csötönyi László képviselő: Igazából a korábbi évek gyakorlata az volt, amikor még volt ugye 
Szekszárdi Vasárnap, akkor abban jelent meg. Utána nem jelent meg és tavaly tulajdonképpen 
rendhagyó módon jelent meg, ha jól emlékszem, akkor a Jövő Vasárnap című kiadványban, de 
természetesen ez gondolom nem azt jelenti, hogy ebben az esztendőben is ebben kell 
megjelennie, azért gondoltam, hogy ezt a felhívást intézem a Közgyűléshez, már csak a 
határidő szűkösségére vonatkozóan is, hogy valahogy ennek a dolognak a végére is pontot 
kellene tenni. Köszönöm. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Ezzel kapcsolatban más képviselőtől esetleg kérdés, illetve 
vélemény? Én azt javasolnám, mivel ebben a pillanatban ez ugye a napirendi pont lezárása 
után érkező javaslat, mindenképpen megfontolásra javasolnám. Én annyit kérnék akkor a 
Képviselő-testülettől, amennyiben itt ezzel kapcsolatban nem tudunk most hozni hirtelen egy 
döntést, hogy a jövő hét folyamán akár bizottsági elnököket, frakcióvezetőket szívesen várom 
egy egyeztetésre és az ott kialakult álláspontot figyelembe véve tegyük meg az intézkedést. 

Amennyiben ez elfogadható, nem tudom, hogy erről kell-e szavazni, talán nem kell. 
Amennyiben elfogadhatónak érzi a Képviselő-testület, úgy a jövő hétre javaslunk erre az 

egyeztetésre egy időpontot. Köszönöm.  

 

6. Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2023; pénzügyi év 
adóbevételeiről 
(125/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB 

 

Berlinger !ttila polgármester: Aljegyző Úrnak átadom a szót. Kívánja-e kiegészíteni az 
előterjesztést? 

 

dr. Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Konkrétan az 
előterjesztést kiegészíteni nem kívánom, durván 15 oldalban elég bőven leírta, a Hivatal 

előkészítette az előterjesztést, rengeteg adat, szám szerepel benne. Igazából csak annyit 
szeretnék kiemelni vagy a figyelmet felhívni, hogy az előterjesztés is természetesen 
tartalmazza, de durván 34/200 ügyiratot dolgoztak fel a kollégák, tehát 34.200 és ebből az 

ügyiratból 4.400 adóhatározat született. Ki lehet számolni, akinek van kedve és ideje, hogy ezt 
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a munkanapokra vetítve mekkora ügyteher és mekkora feladat hárul az Adó Osztályra, akik 

most jelenleg egy osztályvezetőből és 7 ügyintézőből állnak, tehát magyarul nagyon-nagyon 

feszített tempóban dolgoznak, főleg a bevallási időszakok elején, ugye március 15/ illetve a 
szeptember 15. Itt szeretném megköszönni a kollégák áldozatos és szorgalmas munkáját. Ha 

esetleg konkrét kérdés érkezik a beszámolóhoz, a kolléganőm, az osztályvezető kolléga, Török-

Dús Tímea rendelkezésére áll a Közgyűlésnek. Köszönöm. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm szépen Aljegyző Úr. Először a bizottsági 
véleményeket kérdezném meg, azt követően érkezhetünk el a kérdések szakaszhoz. Pénzügyi 
Bizottság véleményét kérném szépen! 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót Polgármester Úr! A Pénzügyi Bizottság 
támogatta a beszámoló elfogadását. Azt szerettem volna még mondani, hogy itt van az 
osztályvezető és kérjük meg, hogy tájékoztasson bennünket, mert ezt a bizottságin nem tudta 

megtenni. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Értem. Mielőtt akkor Osztályvezető Asszonyt kérném, akkor 

most a Gazdasági Bizottság véleményét is szeretném kérni, mivel tárgyalta/ 
 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. A Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 
elfogadásra javasolja az előterjesztést. Külön szeretném csak zárójelben megjegyezni, hogy 

nagyon örömteli az a tény, hogy jelentősen növekedtek az adóbevételei a városnak és a 
működéshez szükséges pénz ezáltal valamivel javult. Köszönöm szépen. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm szépen Képviselő Úr! Szeretettel köszöntjük Török-

Dús Tímea osztályvezető asszonyt. Kérem, hogy ismertesse a napirendi ponttal kapcsolatos 

legfontosabb információkat. 

 

Török-Dús Tímea osztályvezető: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm a 
szót. Lényegében a beszámoló az előző üzleti évnek az adóbevételei teljesüléséről szól. Nálunk 
ugye az építmény, a telek, a helyi iparűzési adó és az idegenforgalmi adó került bevezetésre. 

Az iparűzési adóban volt egy nem is olyan kicsi növekedés, ez ugye annak köszönhető, hogy a 
22-es gazdasági évük a vállalkozóknak az előző időszakok világjárványa után növekedésnek 
indultak és ez csapódott le a 23-as évben. Fő szabály szerint ugye előleget kell fizetni, tehát a 

23-as év előleg fizetése az a korábbi év teljesítése alapján történik. Örültünk a számoknak, 

igyekszünk a munkát ugyanezzel az elhivatottsággal, ahogy tavaly is, folytatni. Köszönöm a 
szót. 
 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Köszönöm szépen a tájékoztatást. Arról esetleg 
látnak-e már az Osztályon számokat, hogy az idei év félévére vonatkozóan az előző év egész 

éves teljesüléséhez képest, ami itt, ha jól látom 4, 2 milliárd forint. Most félévkor ezek a 
számok hogyan állnak? Ezt szeretném, ha lehet, ha nem nagy kérés, megkérdezni. Köszönöm. 
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Török-Dús Tímea osztályvezető: Természetesen készültem. A 3 főbb adónemmel 

kapcsolatban, építményadóban jelenleg 52%-on állunk, az iparűzési adóban 56 %-on és 
telekadóban 56 %-on, tehát a félév az szerintem akkor így teljesült még egy kis plusszal. 
 

Zaják Rita képviselő: Igazgatóságvezető Asszonytól szeretnék kérdezni. Olvastam valahol, 

hogy a város működése tulajdonképpen a helyi adóbevételekből is megoldható lenne, 

képviselőtől olvastam ezeket a szavakat, tehát képviselői hozzászólás volt, hogy 
tulajdonképpen a város, azt hiszem az eldöcögne szót használta, a helyi iparűzési adókból. Azt 

szeretném megkérdezni, hogy a helyi iparűzési adókból, illetve az egyéb adóbevételekből, 
nem tételesen, hanem hogy például fejlesztésekre jutna-e, vagy csak működésre lenne elég ez 

a pénz? Ha erre választ kapok, azt már akkor köszönöm. 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! 
Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Képviselő !sszony! Azt gondolom, hogy kimondottan, kizárólag a 
helyi iparűzési adóbevételek elsősorban működésre szolgálnak, a jelen helyzetben 

felhalmozási kiadásokat nagyságrendben nem terveztünk. A jövőt tekintve, hogy ha annyira 
megugrana ez a helyi iparűzési adóbevétel, akkor természetesen közgyűlési döntések 
következtében van rá lehetőség, jelen pillanatban, azt gondolom, nincs. 

 

További kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 177/2024; (VI;27;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2023; pénzügyi év adóbevételeiről 
szóló beszámoló elfogadására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Szekszárd Megyei Jogú Város 
önkormányzati adóiról, a 2023/ pénzügyi év adóbevételeiről szóló beszámolót elfogadja/ 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

 

Berlinger !ttila polgármester: Szeretném én is ezúton megköszöni az !dó Osztály valamennyi 
dolgozójának a munkáját, hiszen tudjuk, hogy természetesen az adóbevételt a gazdasági 
társaságok és a város gazdasági életének szereplői termelik, de ettől függetlenül ez nem egy 
kis munka, hogy az az összeg be is folyjon az Önkormányzathoz és azt működésre, a városi 
feladatok ellátására fordíthassuk, úgyhogy köszönöm szépen a Képviselő-testület nevében a 
munkát és további hasonló eredményes munkát kívánunk! 
 



 

   

 

25 

7; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024; (<) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről szóló 
;;;/2024; (<;;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet), valamint beszámoló 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetésének aktuális 
helyzetéről (I;negyedév) 

(130/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB 

 

Berlinger !ttila polgármester: Itt egy rendeletről és azt követően majd egy határozatról 
fogunk szavazni. Az előterjesztő, !ljegyző Úr nem kívánja kiegészíteni/ A bizottsági 
véleményeket szeretném kérni. Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság véleménye? 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. A rendeletmódosítást elfogadásra javasolja a 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság, ugyanígy azt a beszámolót, ami az aktuális helyzetre 
vonatkozott, azt is elfogadásra javasolja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság. Köszönöm. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt 
Közgyűlés! Bizottságunk a rendeletmódosítást elfogadásra javasolja és a beszámolót is 

elfogadja/ ! lényeget azért elmondanám. Az a lényege, hogy nem az adóbevételekből 
finanszírozzuk a zöldfelület gondozásra fordítandó többletköltséget, hanem az 
ingatlanértékesítésből.  
 

Berlinger !ttila polgármester: Annyi kiegészíteni valóm lenne még, mielőtt a kérdés 
szakaszhoz érünk, hogy egy 3/ pótanyagban érkezett is a képviselőkhöz egy új Excel tábla, 

ennek az elfogadását is javasolnunk kell, tehát ezzel együtt kérném szépen majd a szavazást. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 

melyet a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 12/2024; (VI; 28;) 
önkormányzati rendelete 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről szóló 4/2024; (III; 
14;) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 178/2024; (VI;27;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetésének aktuális 
helyzetéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024/ évi költségvetésének 2024/ január 1-től 2024/ május 31-ig terjedő 
időszakra vonatkozó aktuális helyzetéről szóló beszámolót elfogadja/ 
 

Határidő:  döntéshozatal napja 

Felelős:  Berlinger !ttila József polgármester 

 

8; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2024; (<<;) 
önkormányzati rendelete a közpénzek felhasználásának átláthatóságáról, valamint az 
államháztartáson kívüli források átadásáról és átvételéről szóló 3/2017; (II; 8;) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(138/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF, GVB, PB, KCV, OKSI 
 

Berlinger Attila polgármester: !ljegyző úr kívánja-e kiegészíteni? Parancsoljon! 
 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! !nnyival szeretném 
kiegészíteni, hogy mikor még elkészült az előterjesztés, nem érkezett meg a Támogatási 
Irodától a válasz. Közben megérkezett és ezért az eredeti előterjesztés módosításra került, ami 
pótanyagként kiküldésre került a képviselőknek, így a Támogatást Vizsgáló Irodának a 
véleményével együtt lehet elfogadni a módosításokat. A rendelet lényegében egy EU 
jogharmonizáció elfogadását szolgálja. Köszönöm szépen. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm !ljegyző Úr! Bizottsági véleményeket szeretnék 

kérni, hiszen valamennyi Bizottság, ahogy látom, véleményezésre fel volt kérve. SZEKÖF 

Bizottság véleményét kérném! 

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A Szociális Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja az önkormányzati rendelet módosításáról szóló tervezetet.  

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. A Gazdaság és Városfejlesztési Bizottság is 
tárgyalta ezt a jogharmonizációs kérdést és azzal a kiegészítéssel fogadta el, hogy a Vizsgáló 
Iroda kiegészítéseivel együtt fogadja el a Közgyűlés ezt, mert abban a pillanatban, amikor még 
mi tárgyaltuk, ez nem állt rendelkezésre. Köszönöm szépen. 
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Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót Tisztelt Polgármester Úr! A Pénzügyi 
Bizottság is tárgyalta, hasonló megállapítást tettünk, mint a Gazdasági Bizottság, egy időben 
volt, tehát a kiegészítésekkel együtt elfogadásra javasoljuk a rendelet-tervezetet. 

 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm a szót. A Kulturális Bizottság is megtárgyalta az 
előterjesztést, elfogadta és elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek.  

 

Murvai Árpád képviselő: Az OKSI szintén megtárgyalta ezt a rendeletmódosítást és a rendelet-

tervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 

melyet a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott 

és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 13/2024; (VI; 28;) 
önkormányzati rendelete 

a közpénzek felhasználásának átláthatóságáról, valamint az államháztartáson kívüli 
források átadásáról és átvételéről szóló 3/2017; (II; 8;) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

(! rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

9; Javaslat a Szekszárd Város Napjának megállapításáról és a helyi kitüntetések és elismerő 
címek alapításáról és adományozásának rendjéről szóló önkormányzati rendelet 
módosítására 

(129/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezte: OKSI, KCV 

 

Berlinger !ttila polgármester: Előterjesztő, Aljegyző Úr kívánja-e kiegészíteni? Aljegyző Úr 

nem kívánja kiegészíteni. Bizottsági véleményeket szeretnék kérni. Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság! 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm. Elfogadásra javasolta a Bizottság. 

 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm szépen a szót. A mi Bizottságunk is elfogadásra javasolja. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
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Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 

melyet a közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott 

és a következő rendeletet alkotta: 
(Rácz Zoltán képviselő elhagyta az üléstermet;) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 14/2024; (VI; 28;) 
önkormányzati rendelete 

a Szekszárd Város Napjának megállapításáról és a helyi kitüntetések és elismerő címek 
alapításáról és adományozásának rendjéről szóló 11/2016; (III; 31;) önkormányzati 

rendelet módosításáról 
 

(! rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

10; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének<</2024; (<<) 
önkormányzati rendelete a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 35/2001; 
(XII; 21;)  önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(123/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

Berlinger !ttila polgármester: !ljegyző Urat kérdezem, kívánja-e kiegészíteni? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Kiegészíteni nem 
kívánom, csak annyit szeretnék elmondani, hogy igazából a Kormányhivatal által, ellenőrzések 
során tett észrevételekre készült ez a rendelet, így a kormányhivatali törvényességi 
megfelelést szolgálja/ Köszönöm szépen.  

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Köszönöm szépen a szót/ Tisztelt Polgármester Úr! 
Tisztelt Közgyűlés! ! Bizottság megtárgyalta az önkormányzati rendelet módosításának 
tervezetét és azt elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek.  

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
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! polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 

melyet a közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott 
és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 15/2024; (VI; 28;) 
önkormányzati rendelete 

a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 35/2001; (XII; 21;) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

11; Javaslat az egyes kizárólagos önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 
könyvvizsgálóinak megbízására 

(133/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

Berlinger !ttila polgármester: !ljegyző urat kérdezem, kiegészítése van-e? 

 

dr. Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Az önkormányzati 
tulajdonban lévő gazdasági társaságoknak kötelező könyvvizsgálót alkalmazni és 5 gazdasági 
társaságnál jár le a könyvvizsgálói megbízási jogviszony június 30-ával, ezért készült ez az 
előterjesztés. Beszereztük az előterjesztéshez a Felügyelő Bizottságok véleményét, illetve az 
Ügyvezető Urak véleményét, mindegyik véleményben a mostani, meglévő könyvvizsgálók 
további megbízására tettek javaslatot, így az előterjesztésben a könyvvizsgálók személye 
kipontozásra került, tehát a döntéshozatal során a kipontozott részekre be kell írni a meglévő 
könyvvizsgálónak a nevét és a kamarai nyilvántartási számát. Ezzel kérem elfogadni az 
előterjesztést. Köszönöm szépen. 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. A Gazdasági Bizottság azt a tájékoztatást 
kapta, hogy mindenki maradt az eredeti pozíciójában és ezzel együtt fogadta el és javasolja a 
Közgyűlésnek is elfogadásra. Köszönöm szépen. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

Berlinger !ttila polgármester: Határozati javaslat pontonként szavazunk egyesével. Mindenki 

számára akkor egyértelmű, hogy a kipontozott részeken a korábban is regnáló könyvvizsgálók 
neve fog szerepelni.  
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! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

(Rácz Zoltán képviselő visszatért az ülésterembe;) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 179/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Vagyonkezelő Korlátolt Felelősségű Társaság könyvvizsgálói feladatainak 
ellátásáról 

 

!L!PÍTÓI H!TÁROZ!T 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Vagyonkezelő Korlátolt 
Felelősségű Társaság (székhely. 7100 Szekszárd, Bezerédj utca 2/ cégjegyzékszám. 17-09-

001815) egyszemélyi tulajdonosa - a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013/ évi V/ törvény 3.130/ 
§ (1) bekezdése, valamint a köztulajdonban álló gazdasági társaságok takarékosabb működéséről 
szóló 2009/ évi CXXII/ törvény 4/ § (1c) bekezdése alapján -  

 

1. dönt arról, hogy a társaság könyvvizsgálójává 2024/ július 1/ napjától 2026/ június 30/ 
napjáig a KÉTYI és Társai Könyvvizsgáló Korlátolt Felelősségű Társaságot 

(cégjegyzékszám. 17-09-002461, adószám. 11288826-2-17, székhely. 7100 Szekszárd, 
!lkotmány u/ 3/ fsz/ 1/) bízza meg, egyúttal a könyvvizsgáló díjazását havi 220/000 Ft + 
Áfa összegben állapítja meg/ 
! Társaság részéről a könyvvizsgálat elvégzéséért személyében felelős kijelölt a Magyar 
Könyvvizsgálói Kamara nyilvántartásában szereplő kamarai tag Könyvvizsgáló. Kétyi 
Mihály, kamarai nyilvántartási száma. 000911 

 

Határidő: Döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2.         utasítja az ügyvezetőt a megbízási szerződés aláírására, egyúttal felhívja az ügyvezetőt, 
hogy a társaság jogi képviselője útján gondoskodjon a változás alapító okiratban és a 
cégnyilvántartásban történő átvezetéséről/ 

 

Határidő: 2024; július 30; 
Felelős: Bartal Zoltán ügyvezető 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 180/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Víz- és Csatornamű Korlátolt Felelősségű Társaság könyvvizsgálói feladatainak 
ellátásáról 

 

!L!PÍTÓI H!TÁROZ!T 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Víz- és Csatornamű Korlátolt 
Felelősségű Társaság (székhely. 7100 Szekszárd, Sport u/ 2/ cégjegyzékszám. 17-09-002090) 

egyszemélyi tulajdonosa - a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013/ évi V/ törvény 3.130/ § (1) 
bekezdése, valamint a köztulajdonban álló gazdasági társaságok takarékosabb működéséről szóló 
2009/ évi CXXII/ törvény 4/ § (1c) bekezdése alapján -  

 

1.          dönt arról, hogy a társaság könyvvizsgálójává 2024/ július 1/ napjától 2026/ június 30/ 
napjáig a KONTROLL-!LF! Számviteli és Könyvvizsgáló Korlátolt Felelősségű Társaságot 
(cégjegyzékszám. 17-09-012142, adószám. 27088735-2-17, székhely. 7100 Szekszárd, 
Széchenyi utca 54-58/ 1/ em/ 12/ ajtó) bízza meg, egyúttal a könyvvizsgáló díjazását 
500/000 Ft + Áfa/év összegben állapítja meg/ 
! Társaság részéről a könyvvizsgálat elvégzéséért személyében felelős kijelölt a Magyar 
Könyvvizsgálói Kamara nyilvántartásában szereplő kamarai tag Könyvvizsgáló. Lovász 
Istvánné, kamarai nyilvántartási száma. 006946. 

 

Határidő: Döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2.         utasítja az ügyvezetőt a megbízási szerződés aláírására, egyúttal felhívja az ügyvezetőt, 
hogy a társaság jogi képviselője útján gondoskodjon a változás alapító okiratban és a 
cégnyilvántartásban történő átvezetéséről/ 

 

Határidő: 2024; július 30; 
Felelős: Bay !ttila ügyvezető 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 181/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Diákétkeztetési Korlátolt Felelősségű Társaság könyvvizsgálói feladatainak 
ellátásáról 

 

!L!PÍTÓI H!TÁROZ!T 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Diákétkeztetési Korlátolt 
Felelősségű Társaság (székhely. 7100 Szekszárd, Mátyás Király utca 8/ Fsz/ 7/ ajtó. 

cégjegyzékszám. 17-09-006033) egyszemélyi tulajdonosa - a Polgári Törvénykönyvről szóló 
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2013/ évi V/ törvény 3.130/ § (1) bekezdése, valamint a köztulajdonban álló gazdasági társaságok 
takarékosabb működéséről szóló 2009/ évi CXXII/ törvény 4/ § (1c) bekezdése alapján -  

 

1.          dönt arról, hogy a társaság könyvvizsgálójává 2024/ július 1/ napjától 2026/ június 30/ 
napjáig a KONTROLL-!LF! Számviteli és Könyvvizsgáló Korlátolt Felelősségű Társaságot 
(cégjegyzékszám. 17-09-012142, adószám. 27088735-2-17, székhely. 7100 Szekszárd, 
Széchenyi utca 54-58/ 1/ em/ 12/ ajtó) bízza meg, egyúttal a könyvvizsgáló díjazását 
500/000 Ft + Áfa/év összegben állapítja meg/ 
! Társaság részéről a könyvvizsgálat elvégzéséért személyében felelős kijelölt a Magyar 
Könyvvizsgálói Kamara nyilvántartásában szereplő kamarai tag Könyvvizsgáló. Lovász 
Istvánné, kamarai nyilvántartási száma. 006946. 

 

Határidő: Döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2.         utasítja az ügyvezetőt a megbízási szerződés aláírására, egyúttal felhívja az ügyvezetőt, 
hogy a társaság jogi képviselője útján gondoskodjon a változás alapító okiratban és a 
cégnyilvántartásban történő átvezetéséről/ 

 

Határidő: 2024; július 30; 
Felelős: Bay !ttila ügyvezető 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 182/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Közétkeztetési Korlátolt Felelősségű Társaság könyvvizsgálói feladatainak 

ellátásáról 
 

!L!PÍTÓI H!TÁROZ!T 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Közétkeztetési Korlátolt 
Felelősségű Társaság (székhely. 7100 Szekszárd, Mátyás király utca 8/ földszint 7/ ajtó. 

cégjegyzékszám. 17-09-007078) egyszemélyi tulajdonosa - a Polgári Törvénykönyvről szóló 
2013/ évi V/ törvény 3.130/ § (1) bekezdése, valamint a köztulajdonban álló gazdasági társaságok 
takarékosabb működéséről szóló 2009/ évi CXXII/ törvény 4/ § (1c) bekezdése alapján -  

 

1.          dönt arról, hogy a társaság könyvvizsgálójává 2024/ július 1/ napjától 2026/ június 30/ 
napjáig a KONTROLL-!LF! Számviteli és Könyvvizsgáló Korlátolt Felelősségű Társaságot 
(cégjegyzékszám. 17-09-012142, adószám. 27088735-2-17, székhely. 7100 Szekszárd, 
Széchenyi utca 54-58/ 1/ em/ 12/ ajtó) bízza meg, egyúttal a könyvvizsgáló díjazását 
500/000 Ft + Áfa/év összegben állapítja meg/ 



 

   

 

33 

! Társaság részéről a könyvvizsgálat elvégzéséért személyében felelős kijelölt a Magyar 
Könyvvizsgálói Kamara nyilvántartásában szereplő kamarai tag Könyvvizsgáló. Lovász 
Istvánné, kamarai nyilvántartási száma. 006946. 

 

Határidő: Döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2.         utasítja az ügyvezetőt a megbízási szerződés aláírására, egyúttal felhívja az ügyvezetőt, 
hogy a társaság jogi képviselője útján gondoskodjon a változás alapító okiratban és a 
cégnyilvántartásban történő átvezetéséről/ 

 

Határidő: 2024; július 30; 
Felelős: Bay !ttila ügyvezető 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 183/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

könyvvizsgálói feladatainak ellátásáról 
 

!L!PÍTÓI H!TÁROZ!T 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely. 7100 Szekszárd, Keselyűsi út 3/ 
cégjegyzékszám. 17-09-008858) egyszemélyi tulajdonosa - a Polgári Törvénykönyvről szóló 
2013/ évi V/ törvény 3.130/ § (1) bekezdése, valamint a köztulajdonban álló gazdasági társaságok 
takarékosabb működéséről szóló 2009/ évi CXXII/ törvény 4/ § (1c) bekezdése alapján -  

 

1.          dönt arról, hogy a társaság könyvvizsgálójává 2024/ július 1/ napjától 2026/ június 30/ 
napjáig a KONTROLL-!LF! Számviteli és Könyvvizsgáló Korlátolt Felelősségű Társaságot 
(cégjegyzékszám. 17-09-012142, adószám. 27088735-2-17, székhely. 7100 Szekszárd, 
Széchenyi utca 54-58/ 1/ em/ 12/ ajtó) bízza meg, egyúttal a könyvvizsgáló díjazását 
800/000 Ft + Áfa/év összegben állapítja meg/ 
! Társaság részéről a könyvvizsgálat elvégzéséért személyében felelős kijelölt a Magyar 
Könyvvizsgálói Kamara nyilvántartásában szereplő kamarai tag Könyvvizsgáló. Lovász 
Istvánné, kamarai nyilvántartási száma. 006946. 

 

Határidő: Döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2.         utasítja az ügyvezetőt a megbízási szerződés aláírására, egyúttal felhívja az ügyvezetőt, 
hogy a társaság jogi képviselője útján gondoskodjon a változás alapító okiratban és a 
cégnyilvántartásban történő átvezetéséről/ 
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Határidő: 2024; július 30; 
Felelős: Bay !ttila ügyvezető 

 

12; Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP Plusz Városfejlesztési 
Programtervének módosítására 

(135/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezte: GVB 

 

Berlinger !ttila polgármester: Aljegyző Úr nem kívánja kiegészíteni. A GVB még korábban 

véleményezte, megkérdezem esetleg Elnökhelyettes Urat, hogy ha tárgyalták, akkor ezzel 
kapcsolatban van-e most álláspont? 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen. Jóváhagyásra javasolta a május 29-i ülésén. 

Köszönöm szépen. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Nem szeretnék vitázni, csak azt szeretném újra 
ismételten röviden elmondani, hogy ebben a városban, ha fejlesztésről van szó, akkor az jelen 
pillanatban csak uniós forrásból vagy nagyrészt uniós forrásból tud megvalósulni. Ennek az 

előző ciklusra vonatkozó neve a TOP volt, a mostani ciklusra vonatkozó neve pedig a TOP Plusz 

forrás. Itt az történik, ha nem tévedek, hogy van egy kerete a városnak, amit már 
megbeszéltünk, hogy jóval kevesebb és alacsonyabb összeg, mint azt létszámarányosan ugye 

kellett volna, hogy kapjon a város. Ezzel a pénzzel, erről a pénzről lehet gondolkodni, erre a 

pénzösszegre lehet projekteket, projektötleteket kitalálni, ezeket előkészíteni és benyújtani. 
Itt ugye 3/ verzióról van szó, ezt megint azért szeretném csak elmondani, mert itt ugye semmi 
másról, ez is nagy munka és elsősorban a hivatali dolgozóknak az óriási munkája, az történt, 
hogy 2022 májusában elfogadtuk az 1. verziót projektötletekkel, ennek az átdolgozásáról van 
most szó. A pénz, az erre fordítható összeg tömegében nem változott, csak más lett az 
elosztása. Én csak ennyit szeretnék mondani, hogy itt, ha fejlesztésekről beszélünk és 
fejlesztéssel kapcsolatos óriási nagy elvégzett munkáról beszélünk, akkor itt erről beszélünk, 
hogy kidolgozandó projektlista van, egy konkrét összeg van és ezt ide vagy oda, erre a 

tengelyre vagy arra a tengelyre pakoljuk. Például szó esett a sötétvölgyi tábor felújításáról, de 
ha én jól tudom, most jelen állás szerint egyelőre a sötétvölgyi tábor felújításának a terveire 
van például pénz, a felújításra magára ebben a csomagban nincsen. Nyilván lehet itt azon 
gondolkodni és kell is, hogy majd plusz források érkeznek, meg plusz forrásokat lehet 
megszerezni, de egyelőre erről az 5,1 milliárd forintról beszélünk, és ennek a nagy része, ezt 

azért is mondom el, mert kaptam olyan észrevételt szekszárdi lakostól, hogy mikor kezdődik 
már a járdák felújítása, amit a Facebookon X képviselő már mikor megígért. Mondjuk már el, 
hogy akkor kezdődik a járdák felújítása, Igazgatóságvezető Úrra nézek, azokat a pályázatokat, 
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amire pályázni lehetett a városnak, azokat maradéktalanul kihasználta. A mostani uniós 
pénzösszegben egy nagyobb összeg áll rendelkezésre, ebből lesz majd a járdák és az utak 
felújítása, de ez a pénz egyelőre, nem tudom, hogy milyen szinten tud itt lenni, vagy nem itt 

lenni vagy pályázni vagy megérkezni, úgyhogy én azt szeretném, hogyha Aljegyző Úr arról adna 

egy nagyon rövid tájékoztatást, hogy mikor indulhat például el abból az 1,8 milliárdból, ami be 

van ebbe a csomagba tervezve, a járdák és az utak felújítása? 

 

Berlinger !ttila polgármester: Ez most vita szakasz volt, de képviselő asszony kérdést kívánt 

feltenni. 

 

dr. Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Annyit tudok mondani 

Önnek Képviselő Asszony, hogy a TOP Plusz forrásba betervezett út-, járdafelújítások, illetve 

ebben a projektlistában benne szerepel még a jelzőlámpák felújítása is, ennek a feladatnak a 

végrehajtására folyamatos egyeztetések vannak a Megyei Önkormányzattal, így konkrét 
dátumot nem tudok Önnek mondani. Az egyeztetések folyamatosak, az utak felülvizsgálatra 
kerültek, be vannak árazva, tehát amit tudott a Hivatal, előkészített, de a Megyei 

Önkormányzattal kell bizonyos egyeztetéseket lefolytatni, amitől függ ez a projekt. Köszönöm 
szépen. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Igen, kérdés lett a végén, de azt is szerintem fontos 
elmondani, hogy azért a megyével, mert ezt a TOP Plusz forrást a megye kezeli, a megye 

osztotta el, a megye döntött arról, hogy egy-egy megyei település mekkora forrással 
rendelkezik, de az, hogy ebből mikor lesz konkrétan járda és útfelújítás, az attól függ, ez lett 
volna csak a kérdésem, hogy meg kell-e várni hozzá azt, hogy az unióból a pénz ideérjen vagy 
ezt a magyar kormányzat megelőlegezi a városnak és ebből elkezdődhet. Értem én, hogy kész 
vannak a tervek, megvan a prioritás, megvan a rászánt összegkeret, elképzelés, a megye majd 

jóváhagyja, de hogy effektíve ebből akkor lesz-e csak majd valamiféle felújítás, hogyha az unió 
úgy dönt, hogy ezt a pénzt az országnak ide utalja vagy előlegezi a kormányzat.  

 

Berlinger !ttila polgármester: Én ebben a pillanatban erre a kérdésre nem tudok Képviselő 

Asszony válaszolni. Azt gondolom, hogy ez egy nagyon hosszú folyamat, ami számos 
alkalommal vissza fog kerülni a Közgyűlés elé, várhatóan nem 1, 2, 3, 4, 5, 6 alkalommal fogjuk 

a TOP Plusz forrásokat újra és újra, az aktuális állapot szerint tárgyalni. Én azt szeretném most 
kérni, hogy arra a határozati javaslatra szavazzunk, amely ehhez az előterjesztéshez 
kapcsolódik és a későbbiekben sokszor elő fog kerülni még ez a téma. Köszönöm szépen. 

 

További hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 184/2024; (VI;27;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP Plusz Városfejlesztési 
Programtervének módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. jóváhagyja a TOP_Plusz_1/3/1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési stratégiák 
támogatása” című felhíváshoz kapcsolódóan elkészült Szekszárd Megyei Jogú Város 
TOP Plusz Városfejlesztési Programtervének 2/ számú módosítását/ 

 

Határidő: 2024; június 27; 
Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére/ 
 

Határidő: 2024; július 5; 
Felelős: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

13; Javaslat a Magyar Nemzeti Levéltár és az Illyés Gyula Könyvtár között használati 
megállapodás megkötésére  
(136/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

Berlinger !ttila polgármester: !ljegyző Urat kérdezem, kívánja-e kiegészíteni az 
előterjesztést? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Kiegészíteni nem 
kívánom, mert nagyon sok oldalt írtunk és a megállapodást is az előterjesztéshez mellékeltük, 
ami a Nemzeti Levéltár és a Könyvtár bevonásával több körön leegyeztetésre került. Igazából 
csak annyit szeretnék kiemelni a megállapodásból, hogy ez a megállapodás a Könyvtár által 
kizárólagosan használt helyiségekre vonatkozik, tehát ami a földszinten van, ami az emeleten 
van, tehát csak a kizárólagosan a Könyvtár rendelkezésre bocsájtott helyiségekről szól a 

Tudásközpont épületén belül. Köszönöm. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 185/2024; (VI;27;) határozata 

a Magyar Nemzeti Levéltár és az Illyés Gyula Könyvtár között  
kötendő használati megállapodás jóváhagyása 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011/ évi CLXXXIX/ törvény 13/ § (1) bek/ 7/ pontjában foglalt 
feladatkörében eljárva 

 

1. jóváhagyja a Magyar Nemzeti Levéltár és az Illyés Gyula Könyvtár között létrejövő a 
határozat mellékletét képező használati megállapodás megkötését a Könyvtár 
kizárólagosan használt ingatlanrészeinek vonatkozásában a Tudásközpont épületében/ 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére és 
felhatalmazza a Könyvár vezetőjét a megállapodás aláírására/ 
 

Határidő: 2024; július 5; 
Felelős: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

  Liebhauser János könyvtár vezetője 

 

3. elfogadja a Tudásközpont birtokbaadásától a beköltözésig terjedő időszakra a közös 
használatú területek vonatkozásában felmerülő költségek 50 – 50 %-ban történő 
megosztását a Magyar Nemzeti Levéltár az Illyés Gyula Könyvtár között külön 
megállapodás alapján a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024/ évi 
költségvetéséről szóló 4/2024/ (III/ 14/) önkormányzati rendeletének 8/ számú 
melléklet 101-3 Dologi kiadások terhére/  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a közös használatú területek vonatkozó 
megállapodást készítse elő a Levéltárral és a Könyvtárral együttműködve és terjessze 
a Közgyűlés elé/ 

 

Határidő: 2024. augusztus 31. 

Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 
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14; Javaslat együttműködési megállapodás megkötésére a szekszárdi városi uszoda 

beruházás megvalósítása érdekében 

(137/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. 9 éve nincs a városnak uszodája és nem 
szeretném, hogyha performans lenne ebből a témakörből/ Én a tegnapi nap folyamán kaptam 
meg az anyagot, amiről most szavaznunk kellene. Én összeállítottam egy véleményt, amit 
elküldtem Polgármester Úrnak, elküldtem Jegyző Asszonynak, elküldtem Máté Péter 
frakcióvezetőnek is. Kiderült, hogy ezt Polgármester Úr nem látta, mert nem az a címe, ami 
számomra elérhető volt, Jegyző Asszony nincs itt. Én kérek 10 perc szünetet, üljünk le, 

beszéljünk erről annyit, hogy ne fölösleges és értelmetlen vita történjen. Nincs ismeretanyag, 

nem vagyunk egyforma ismeretanyag birtokában, hogy erről felelősen döntsünk. Én kérem ezt 
a 10 perc szünetet és egyeztetést a tárgyalóban/ Köszönöm szépen/  
 

! polgármester szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 7 igen, 6 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elutasított. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Rácz Zoltán képviselő: Elnézést kérek, én teljesen ledöbbentem ezen, hogy a Fidesz frakció 
ezt elutasította. Láthatóan a mundér becsülete fontosabb számukra, mint az, hogy egy 
normális, amit a Képviselő Úr, az országgyűlési képviselő is jelzett és a Polgármester Úr is 

jelezte, hogy együttműködésről lenne szó a jövőben. Szóval nem értem, nem értem. A fejünket 

a homokba dugjuk és nem akarunk megoldást találni, normális megoldást. Ez egy nagyon rossz 

megállapodás, nagyon rossz szerződés, ezt nem lehet aláírni így. Köszönöm szépen. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Én tényleg nem értem, hogy a 10 perc szünet 
az ebben az esetben egészen elképzelhetetlen a Fidesz frakció számára, hogy egy 10 perces 
szünetben, miután tegnap jött ki ez az előterjesztés, és nem tudom, hogy kell-e hozzá 
minősített többség vagy egyszerű többség, de rajta. Ha ez a 10 perc szünet fáj, akkor tényleg 
együtt Szekszárdért és a jövőt építjük. 

 

Gulyás Róbert képviselő: Köszönöm a szót. A szerződéssel kapcsolatban, ami itt szerepel, 
ebben jó lenne, ha szerepelne az, hogy a Minisztérium kötelezi magát az uszoda beruházás 
megvalósítására és üzemeltetésére, hogy átveszi. Ez nem szerepel benne. A Minisztérium 
nyilatkozik, hogy a feltételes közbeszerzésen nyertes vállalkozó által a beruházás 
kivitelezéséhez kért összeg rendelkezésre áll és a beruházás megkezdhető és hogy 
nyilatkoznak arról, hogy az átvett beruházás befejezésével kapcsolatban az Önkormányzatot 
továbbá semmilyen pénzügyi és szavatossági, jótállási kötelezettség nem terheli és hogy mikor 
indul egyáltalán ez az egész. 
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Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Nem is értem. 2019-

től az Éljen Szekszárd, Rácz Zoltán képviselő, Zaják Rita képviselő asszony az uszoda 
beruházással kapcsolatos mindenféle aggályt felvetnek, mindent. Most az uszoda beruházás 
folyik, már a Magyar Állam építi, a Magyar Állam fogja fenntartani és még mindig vitatjuk az 
egésznek a létét. Nem értem. Kérek mindenkit, fogadjuk el ezt a határozati javaslatot, írjuk alá 
ezt a szerződést. Az uszoda folytatása elkezdődött, megy. A pénzügyi keret megvan rá, megy 

és a Magyar Állam fogja működtetni. Miért nem jó ez Szekszárd Városnak? Jó Szekszárd 
városnak. 

 

Zaják Rita képviselő: Pökhendi, agresszív, felülről lekiabáló hozzászólás. 10 percet kért, 

szeretett volna tájékozódni. Én nem tudom, hogy ez Önnek miért fájdalmas. 10 perc szünetet 
kért és annyit kellett volna mondani nagyon gálánsan és nagyon elegánsan, hogy 

természetesen Képviselő Úr. Semmi többet. 
 

Rácz Zoltán képviselő: Ez a megállapodás egy csomó olyan dolgot tartalmaz, amit szerintem 
senki nem olvasott el. Ez szakma, ez nem képviselőség, meg politika, meg hazudozás, 

ígérgetés, itt nem erről szól a dolog. Itt ebben a szerződésben, ebben a megállapodásban 

olyan, a várost nagyon-nagyon súlyosan érintő fogalmak szerepelnek megírva, amit nem 
olvastál el valószínűleg. Én annyira sajnálom, hogy nincs itt a Jegyző Asszony, mert Ő legalább 
értelmezni tudná azokat a mondatokat, azokat a pontokat, amik a városra terhelik a 
felelősségét a későbbiekben is, tehát itt nem arról szól a történet, hogy az Állam majd 

megoldja helyettünk és kikapar bennünket abból a mocsárból, amibe beletaszított Ács Rezső 
és a csapata 2017 óta, hanem arról szól, hogy itt nem vállalja, az Állam nem vállal át mindent. 

Semmit nem vállal át az Állam. Én komolyan mondom, fel nem fogom ép ésszel, hogy mit nem 
lehet ezen megérteni. Köszönöm szépen, ennyi. 
 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 

Kardinális problémákat, illetve kérdéseket vetett fel Rácz Zoltán képviselő úr. Én azt 

gondolom, hogy a várost érintő és a lakosságot érintő kérdéseket tette fel. Ezekről a 
kérdésekről, illetve ezekről a hiányosságokról, amik a szerződésben nincsenek benne és Rácz 
Zoltán képviselőt tudom idézni, nyilván szakma és arra kellene hagyatkozni. Máté Péter 
válasza nem az volt, hogy válaszoltál volna bármelyikre vagy hogy megvitassuk, hanem írjuk 
alá azt, ami oda le van írva és azonnal. Tényleg egy olyan problémáról beszélünk, ami már 
nagyon régóta fennáll. 2017-ben elkészült volna az uszoda, akkor most nem lenne miről 
beszélnünk. Azóta egy pandémia nehezítette és valóban tényleg, Ács Rezső és csapata azért 
próbált itt mindenfélét, félrehessegetni a szakmát és a saját fejük után menni, nyilván sok kár 
keletkezett ezáltal. Nyilván tudjuk azt is, hogy a szigeteléssel probléma van. Nyilván azt is 
tudjuk, hogy nagyon költséges, hiszen éveken keresztül ezzel a problémával szenvedtünk, 

hogy költséges ez az üzemeltetés. Itt arról van szó, hogy továbbiakban nagyon örülünk neki, 
ha elkészül az uszoda, nagyon nagy szükség van rá, hiszen generációk nőttek fel úgy, hogy nem 
volt úszás, nem volt vízilabda, megölték majdnem a sportot ezzel. A Szüreti Fesztiválon Gulyás 
Gergely képviselő úr itt volt, nyilatkozott a színpadon, hogy legközelebb akkor jön Szekszárdra, 

ha már uszodát avat. Az állófogadáson megkérdeztem Tőle, ez mikor lesz, Ő 25-öt mondott, 

tehát még mindig nem tudjuk, hogy mikor. Teljesen egyszerű kérdés és gondolom, hogy a 
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lakosságot is érdekli, hogy mikor kezdődik el ez a beruházás, konkrétan mikorra készül el és 
tulajdonképpen lesz-e még felelőssége, költsége a Városnak ezzel vagy ezt is átvállalja az Állam 

és ezek a jelzések, ez a 3 pont ez arról szólt, hogy tulajdonképpen ezek legyenek benne a 
szerződésben, hogy a továbbiakban Szekszárdnak nem lesz vele plusz költsége, nem varrják a 
nyakunkba vagy éppen nem azért kell majd bezárni, mert azt nekünk kellene fenntartani, ami 

nyilván megroppantaná a Város költségvetését egy 5-600 milliós éves rezsiköltség, 

üzemeltetési költség. Én szeretném, ha ezt a 3 pontot valamilyen formában Berlinger !ttila 
polgármester úr valahogy megválaszolná, akár az Aljegyző Úr segítségével, de tényleg ezekre 
azért válaszoljunk és úgy szavazzunk erről a kérdésről. Köszönöm szépen a szót. 

 

Zaják Rita képviselő: Teljesen nonszensz egyébként, hogy egy ilyen megállapodás egy ülés 
előtti délután jön ki. A másik, azért elhangzott a nevem és ezt határozottan visszautasítom. Én 

valóban kértem szakértői véleményt az uszodáról, de ennek az uszodának a tervei egészen 
Horváth Istvánig nyúlnak vissza, ezt nyilván Ön is tudja, és nyilván azt is tudja, mert egészen 
biztosan tudja, hogy nem én voltam az, aki ezt a szerződést, amikor ebből ki lehetett volna 
2020 március-áprilisában szállni, akkor nem én voltam az, aki ezt megakadályozta és nem én 
voltam az, aki utána 21-től 22-ig, 2021 márciusától 2022 júliusáig a Minisztériumba járt 
tárgyalni arról, hogy 60,8; 61,2 vagy 62,6 %-os a készültség. 1,5 évig tárgyalt Horváth István, a 

volt jegyző és talán néha Ön is a Minisztériumban vagy a Miniszterelnökségnél, nem tudom 

hol, arról, hogy hány %-on kell kifizetni a kivitelezőt. Kifizették a kivitelezőt, 2022/ július 5-én 
erről döntés született, és most 2024/ július 5-e van, 2 év telt el azóta, és most, tegnap 

idehoznak egy megállapodást, hogy ma meg mindenki vakon, napszemüvegben írja alá. Írja 

alá Ön! 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót Polgármester Úr! Nagy tisztelettel arra kérném a 
jelenlévő képviselő társaimat, tartozzanak bármely frakcióba vagy legyen frakción kívüli, hogy 

különösen arra való tekintettel, amit Gulyás képviselő úr elmondott, tényleg beszéljük át. 

Szavazzuk meg ezt a 10 perces egyeztetési lehetőséget, mert tényleg egy tegnap kiküldött 
anyag fontos részeiről van szó. Köszönöm szépen. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Ha már egyszer szóba 
került és személyesen megszólításra kerültem az uszodával kapcsolatban, volt itt egy 

megbeszélés, ezt elmondtam már, de újra elmondom, mert valószínűleg valaki nem érti meg, 

amikor Zaják Rita képviselő asszonyon múlott az, hogy nem lett megállapodás, nem 

folytatódott az uszoda. Ez nagyon régen volt, és ő volt az, aki azt mondta, hogy egy 
szakvélemény nélkül Ő nem tud erről dönteni most. A kivitelező elmondta, amennyiben most 
nem döntünk, nem lesznek meg a munkások, akiket ide szerveztek, akik nélkül nem fogjuk 

tudni befejezni az uszodát időben. Így van, de nem tudtunk dönteni, mert Zaják Rita nem 

tudott dönteni egy külön szakvélemény nélkül. Még akkor is akadályozta, most is erre 

törekszik. 

 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Sárdobálás és visszafele mutogatáson kívül 
szerintem mégiscsak vissza kellene kér térni arra, amit az imént is kértem, hogy Polgármester 
Úr, !ljegyző úr segítségével próbálja meg megválaszolni ezt a 3 kérdést és belevenni ebbe a 
szerződésbe, hiszen ez érinti Szekszárdot és mindenképpen az uszoda építését kellene, hogy 
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úgy támogassa, hogy ne kárt okozzon a városban és hogy tudja a lakosság, hogy ez mikor 
kezdődik el és mikorra készül el valóban, mert az, hogy nekem ezen a fogadáson a Gulyás 
Gergely miniszter úr azt mondta, hogy 25-re tervezem, az még nem mond semmit, de legalább 
már volt valami terve. Ez a terv hol áll? Tudunk róla valami konkrétumot? Valaki tud? Hiszen 

minden megvan, minden működik, minden oké, de a Zaják Rita képviselő asszony felvetése és 

Rácz Zoltán képviselő úr felvetése és amit én is az előbb elmondtam, ezek fontos dolgok, 

ezeket meg kellene válaszolni. Köszönöm szépen. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Képviselő Úr kérdéseire, egyre mindenféleképpen tudok 
válaszolni, mielőtt továbbadom a szót. Mivel a Közbeszerzési Értesítőben is megjelent, a 

Magyar Állam szerződést kötött egy kivitelezővel. Az a kivitelező a munkaterületet átvette, 

megtörtént a munkaterület átadása, átvétele. A kivitelezési munkák elindultak és ez a 
mindenki által közzétett és megtalálható szerződés alapján 480 napot vállalt a kivitelező 
ezeknek a munkáknak az elvégzésére. Ezt ugye gyors felszámolása alapján ki lehet számolni, 
hogy 2025 őszére kell az Állam, illetve a Minisztérium és az adott kivitelezők között megkötött 
közbeszerzésen kiválasztott cég beruházásában megvalósulnia az uszodának. Én azt 

gondolom, ezek tények, mindenki által ellenőrizhető tények, ezzel kapcsolatban a kétoldalú 
megállapodás megszületett. Ebben az Önkormányzat már nem érintett. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Kérem, zárjuk le a 
napirendet és szavazzunk. 

 

! polgármester szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 7 igen, 7 nem szavazat mellett elutasított. 

 

Berlinger !ttila polgármester: ! vita még folytatódik és !ljegyző urat megkérem, hogy 
további kérdések esetén, ha további felvilágosítással szolgálhat, tegye meg. 

 

dr. Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Ez a megállapodás ez az 

ÉKM és az Önkormányzat közötti együttműködésről szól. Látható is a megállapodás 2.1. 

pontjában, hogy ez a célja ennek a megállapodásnak, mivel az Önkormányzat ingatlanán, 

Önkormányzat területén a korábbi közbeszerzés által elkészült tervek alapján készül az 
uszoda, ezért kell egy megállapodást kötni az ÉKM-mel, mint beruházóval, ami átveszi az 
Önkormányzat szerepét, egy együttműködési megállapodást, ezért ennek az együttműködési 
megállapodásnak nem lehet része az üzemeltetés, mivel itt csak a helyrajzi számon belül 
megvalósuló épület építéséről szól. Az üzemeltetési megállapodás egy külön megállapodás 
részét fogja képezni. Egyelőre ennyi. Köszönöm szépen. 

 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Megpróbálom egyszerűbben feltenni a 

kérdést. Az Önkormányzatot a továbbiakban semmiféle pénzügyi szavatossági vagy jótállási 
kötelezettség nem terheli a szerződés szerint? Benne van a szerződésben, hogy minket nem 

terhel további? Akkor csak bele kellene tenni, hogy védjük az Önkormányzatot, védjük a Várost 
és ne legyen belőle plusz költségünk akármilyen formában is.  
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Berlinger !ttila polgármester: Képviselő Úr, kíván ezzel kapcsolatban akkor egy módosító 
javaslatot tenni? 

 

Faragó Zsolt képviselő: Igen, akkor szeretnék egy módosító javaslatot tenni ezzel 
kapcsolatban, hogy a szerződést képezze az, hogy az építtető Minisztérium nyilatkozik, hogy 
az átvett beruházás befejezésével kapcsolatban az Önkormányzatot a továbbiakban 
semmiféle pénzügyi szavatossági vagy jótállási kötelezettség nem terheli.  
 

Rácz Zoltán képviselő: A Minisztérium jogászai nagyon jól és nagyon pontosan 
megfogalmaztak mindent ebben a megállapodásban és a 3.1.3-as pontban is leírják azt, hogy 
az Önkormányzat köteles minden olyan információt rendelkezésére bocsátani a 
Minisztériumnak, amelyik ezt a beruházást bármilyen módon érinti. Amennyiben nem 

biztosítja ezt, olvasom pontosan, „ingatlanra vonatkozó kötelezettségvállalás nem érinti, az 

ingatlan jogi státusza lehetővé teszi a beruházás megvalósítását, fenntartását, üzemeltetését. 

Amennyiben az Önkormányzat jelen pontban foglalt szavatosságvállalása utólag valótlannak 
bizonyul és úgy ebből eredő felelősség kockázatát, valamennyi költséget az Önkormányzat 
köteles viselni. A rendelkezésre álló ÉKM írásban kért adatokat, információkat és 
dokumentumokat hiánytalanul a kérelemben megjelölt ésszerű határidőn belül az ÉKM 

rendelkezésére bocsátani, adatokat, információkat, dokumentumokat, rendelkezésre 
bocsátásra vonatkozó határidőt esetenként oly módon kell meghatározni, hogy az arányos 
legyen a kért adatok, információk és dokumentumok beszerzéséhez és szolgáltatáshoz 
szükséges idővel. Amennyiben a kért adatok vagy dokumentumok nem állnak az 
Önkormányzat rendelkezésére, úgy haladéktalanul intézkedik azok más forrásból való 
beszerzése iránt, illetve erről ezzel egy időben tájékoztatja az ÉKM-et, valamint a kért adatokat 
vagy dokumentum Önkormányzat birtokába kerülnek, azok további továbbításáról 
haladéktalanul intézkedik.” Itt egy csomó ilyen információ nincs ledokumentálva, hogy miért 
következett be ennek a szerződésnek a felbontása az eredeti kivitelezővel, hogy itt 
vízbetörések voltak. Nincsenek azok az információk a kivitelezőnek és ÉKM-nek a 

rendelkezésére bocsátva, hogy itt talajmechanikai szakvélemény nélkül készült ez az egész 
terv és a talajmechanikai szakvélemény hiánya okozta a bajoknak a 99 %-át. Ezt a házat meg 
lehetett volna csinálni normálisan, hogyha nem víz alá rakják be, tehát nincsen az a veszprémi 
kivitelező, amelyik nem szekszárdi, az a Minisztérium, amelyiknek semmi köze Szekszárdhoz, 

az nem rendelkezik azokkal az információkkal, amikkel mi rendelkezünk, ami miatt áll 9 éve ez 
az uszoda, ami miatt 9 éve nincs uszodája. Tehát ezeket az információkat igenis a 
Minisztériumnak, illetve a kivitelezőnek a tudomására kell hozni, mert ellenkező esetben az 
Önkormányzatot terheli minden felelősség, ez az egyik dolog. A másik dolog pedig, azt vegyük 
már tudomásul, teljesen mindegy, hogy ki miről beszél, amikor elkészítik ezt a munkát, lehet, 

hogy meg fogják csinálni jól, lehet, hogy megcsinálják 400 nap múlva, de ez a mienk lesz. Ha 

rossz lesz, akkor is a miénk lesz, meg akkor is a miénk lesz, ha jó lesz. Nem lehet a fejünket a 

homokba dugni úgy, hogy majd ők megcsinálják, és akkor majd lesz valami, történik valami. 
Nem lehet az események után menni, tehát itt egy konstruktív együttműködésre lenne 
szükség és ezt az együttműködést tartalmazza ez az együttműködési megállapodás is és a 
fejünkre fog hullani az összes szemét, ami ennek a megállapodásnak a tartalommal való 
megtöltése hiányából fakad. Nem fog az történni, hogy utána feltesszük a kezünket, hogy az 

Állam elszúrta, nem igaz. Benne leszünk mindegyikben, ez a megállapodás éppen arról szól 



 

   

 

43 

jogilag és még egyszer mondom, hogy nagyon-nagyon sajnálom, hogy a Jegyző Asszony, akinek 

elküldtem ugyanezt az anyagot, hogy nem látta és nincs itt és nem tudja véleményezni. 
Köszönöm szépen. 

 

Móra Viktória képviselő: Köszönöm szépen a szót! Kedves Polgármester Úr! Faragó Zsolt 
képviselő úrnak, illetve a többi képviselő társamnak ajánlom figyelmébe a 3/3-as pont alatt az 

Önkormányzat beruházással kapcsolatos további kötelezettségei pontot. Nem tudom, 

elolvasták-e. Idézném. „Az Önkormányzat vállalja, hogy amennyiben a beruházás 
megvalósításához további együttműködés és/vagy hozzájárulás is szükséges, úgy a szükséges 
intézkedéseket, illetve hozzájárulást soron kívül megteszi, illetve megadja, feltéve”, és itt 
következik, amiről úgy gondolom, hogy elég fontos, „azok az Önkormányzat terhére pénzügyi 
kötelezettséget, költséget nem keletkeztetnek/” Én szerintem ebben a mondatban azért 
benne van az, amit be szeretnénk tenni, illetve amit Ön javasolt, hogy tegyünk be/ Köszönöm/  
 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A 

BMSK utódjaként a Minisztérium ezt az egész építkezést átvette. Előtte a BMSK volt a műszaki 
ellenőre ennek az egésznek, ő volt a beruházás felügyelője. Mindenki mindenről tudott, 

nagyon-nagyon sok dokumentum ment el, tehát mindent mindenki megkapott, és ha 
bármiféle információ lenne itt nálunk, azt átadtuk volna. Ha még nem adtuk át, akkor átadjuk, 
tehát ez nem hiszem, hogy gondot jelent, de átadtunk mindent. Én ezeken a megbeszéléseken 
részt vettem és aprólékosan, részletesen mindenkivel egyeztettek, az ott dolgozókkal, aki 

kivitelező volt, a folyamatosan ott levő műszaki ellenőrrel, tehát ettől kezdve minden ott van 
és most gyakorlatilag a munka elkezdődött. Nem értem, hogy mi az aggály. Ezek az aggályok, 
amiket Zoli elmondasz, ezek nem aggályok, ezek akadékoskodások. 

 

Zaják Rita képviselő: Kb/ 20 perce tart a vita és 10 percet kért Rácz Zoltán képviselő úr, 

úgyhogy ennyi. 
 

További hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel Faragó Zsolt képviselő módosító javaslatát, amelyet 
a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 8 igen, 6 nem szavazattal elfogadott. 

 

Berlinger !ttila polgármester: A módosítással egységes szerkezetben lévő határozati 
javaslatra kérem, most szavazzunk. 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 186/2024; (VI;27;) határozata 

együttműködési megállapodás megkötéséről a szekszárdi városi uszoda beruházás 
megvalósítása érdekében 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. jóváhagyja az Építési és Közlekedési Minisztérium (Székhely. 1054 Budapest, 
!lkotmány u/ 5/, Postacím. 1146 Budapest, Hermina út 49/, Államháztartási egyedi 
azonosító (ÁHTI). 399362, Törzskönyvi azonosító szám (PIR). 847395, !dószám. 
15847397-2-41, Statisztikai számjel. 15847397-8411-311-01, Képviseli. Nyul Zoltán, 
magasépítésért felelős helyettes államtitkár) és Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata (Székhely. 7100 Szekszárd, Béla király tér 8/, !dószám. 15733562-2-

17, Törzskönyvi azonosító szám (PIR). 733568, KSH statisztikai számjel. 15733562-

8411-321-17, Képviseli. Berlinger !ttila József polgármester) között létrejövő a 
határozat mellékletét képező együttműködési megállapodást a Szekszárdon 
megvalósuló új, fedett városi uszoda beruházás megvalósításával kapcsolatos 
feladatok elvégzése és az együttműködés részletes szabályozása érdekében azzal a 
kiegészítéssel, hogy a megállapodásba kerüljön beépítésre az alábbi rendelkezés. 
„!z építtető minisztérium nyilatkozik, hogy az átvett beruházás befejezésével 
kapcsolatban az Önkormányzatot a továbbiakban semmiféle pénzügyi szavatossági 
vagy jótállási kötelezettség nem terheli/” 

 

Határidő: 2024; június 27; 
Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére, felhatalmazza 
a Polgármestert a megállapodás aláírására 

 

Határidő: 2024; július 5; 
Felelős: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

15; !z Illyés Gyula Könyvtár igazgatói megbízására vonatkozó pályázati felhívás közzététele 

(118/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: KCV 

 

Berlinger !ttila polgármester: Aljegyző Úr kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést? Nem 

kívánja. KCV Bizottság tárgyalta. Elnök úr! 
 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm szépen a szót Polgármester Úr! A Könyvtár igazgatói 
megbízásra vonatkozó pályázati felhívás tárgyú előterjesztést megbeszéltük, elfogadtuk és 
nagyon örülünk, hogy van olyan intézmény, amelyiknek a vezetőjét reményeink szerint időben 
meg tudja választani a Közgyűlés. Köszönöm. 
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! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

(Faragó Zsolt képviselő elhagyta az üléstermet;) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 187/2024; (VI;27;) határozata 

az Illyés Gyula Könyvtár igazgatói megbízására vonatkozó pályázati felhívás közzétételéről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a muzeális intézményekről, a 
nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről szóló 1997/ évi CXL/ törvény 94/ § (3) 
bekezdése alapján  
 

1. a határozat mellékletét képező felhívással hirdeti meg az Illyés Gyula Könyvtár (7100 
Szekszárd, Széchenyi utca 51/) igazgatói beosztására vonatkozó pályázatot- 
 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Berlinger Attila József polgármester 

 

2. felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a felhívás közzétételéről és a pályázati eljárás 
lefolytatásával összefüggő feladatok ellátásáról- 
 

Határidő:  a közzétételre: 2024; augusztus 23; 
az eljárás lefolytatására: 2024; november 28; 

Felelős:  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

3. megbízza a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság elnökét, kérje fel az 
intézmény üzemi tanácsát, valamint reprezentatív szakszervezetét, illetve egy országos 
szakmai szervezetet egy-egy tag delegálására, akik a Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsággal együttműködve pályázati bizottságként biztosítják a 
pályázat elbírálásához szükséges szakmaiságot és a vonatkozó jogszabályoknak 
megfelelő összetételt- 
 

Határidő:  2024. szeptember 30. 

Felelős:  Csötönyi László KCV Bizottság elnöke 

  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 
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4. felhatalmazza a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságot, hogy a külső 
szervezetek delegáltjaival együttműködve pályázati bizottságként meghallgassa a 
pályázókat/ 

 

Határidő:  a határozathozatal napja 

  a meghallgatás tekintetében: 2024; október 30; 
Felelős:  Csötönyi László KCV Bizottság elnöke 

  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

16; Együttműködési megállapodás a Nemzeti Orvosbiológiai !lapítvánnyal a Nemzeti 
Tudósképző !kadémia Középiskolai Képzési Programjának szekszárdi megvalósításáról 
(119/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: PB, OKSI 

 

Berlinger !ttila polgármester: !ljegyző úr, parancsolj! Nem kívánja kiegészíteni. Bizottságok 
tárgyalták. Pénzügyi Bizottság véleményét kérem! 

 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Polgármester Úr, köszönöm a szót! Tisztelt Közgyűlés! 

Bizottságunk támogatta évi 5/000/000 forinttal és 5 éven keresztül, tehát az 25.000.000 forint 

kötelezettségvállalás. 

 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót. Az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság az 
Együttműködési megállapodás a Nemzeti Orvosbiológiai !lapítvánnyal a Nemzeti Tudásképző 
!kadémia Középiskolai Képzési Programjának szekszárdi megvalósulásáról szóló 
előterjesztést, annak határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolta.  

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót. Azért szeretnék egy egyszerű kérdést feltenni, 

mert a Bizottságom ezt a távollétemben tárgyalta és hozott határozatot, amivel így utólag én 
is természetesen egyetértek, de kérdésem lenne. A városunkban lévő, de a PTE-hez tartozó 
Egészségügyi Képző Intézet, mint helyszín, szóba jött-e ezzel kapcsolatban? Az orvosi háttér 
miatt kérdezem ezt, az orvosszakmai háttér miatt. Köszönöm. 

 

dr. Biro Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Tudomásom szerint nem 
jött, csak a Gimnázium irányába. Köszönöm. 

 

Murvai Árpád képviselő: Mögöttem foglal helyet Igazgató Úr, akit tisztelettel köszöntök. Én 

azt szeretném kérdezni, hogy a megállapodás létrejöttével az általam becsült intézet, a Garay 

Gimnázium tudja-e biztosítani azt a hátteret, ami ehhez az együttműködéshez szükséges? 

Köszönöm. 
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Huszárik Imre igazgató: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm, hogy részt 
vehetek, először is, hogy meghívást kaptam a mai alkalomra. Képviselő Úr kérdésére 
válaszolva úgy gondolom, hogy intézményünk mind humán erőforrás, mind pedig technikai, 

infrastrukturális felkészültség tekintetében is a legjobb megoldás a városban. Nagyjából 
tisztában vagyok a többi intézmény hasonló téren megvalósult fejlesztéseivel, illetve a 

rendelkezésre álló eszközeivel és bizton állíthatom, hogy a feladat ellátására intézményünk 
maximálisan felkészült és a programot meg fogja tudni valósítani.  
 

További kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a választ. Az általam is várt válasz volt, köszönöm szépen. 

!nnyit szeretnék hozzátenni, hogy ez a Pénzügyi Bizottság által is megtámogatott 
együttműködés a szekszárdi és Szekszárd környéki sportnak is nagyon nagy hasznára lehet. 

Köszönöm szépen. 

 

További hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

Berlinger !ttila polgármester: Még mielőtt szavazásra tenném fel a kérdést, a határozati 
javaslat 3. pontjában egy kapcsolattartásra jogosult személyt kell kijelölni. Én előzetes 
egyeztetést folytattam és a Hivatal Humán Osztályának osztályvezetője, Majnay Gábor úr 
elvállalja ezt a feladatot, úgyhogy én jó szívvel javaslom Őt, ajánlom Őt kapcsolattartóként. 

Ezzel kapcsolatban további javaslat, amennyiben van, kérem tegyék meg. Ha nincs, akkor a 

határozati javaslatra a kijelölt kapcsolattartó személyével együtt, kérem szavazzunk/  
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

(Faragó Zsolt képviselő visszatért az ülésterembe;) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 188/2024; (VI;27;) határozata 

a Nemzeti Orvosbiológiai !lapítvánnyal kötendő együttműködési megállapodásról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. öt évre szóló együttműködési megállapodást köt a Nemzeti Orvosbiológiai 
!lapítvánnyal a Nemzeti Tudósképző !kadémia Középiskolai Képzési Program 
működésének támogatására- 

 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Berlinger Attila József polgármester 

 

 

 

 



 

   

 

48 

2. felhívja a polgármestert az előterjesztés melléklete alapján elkészülő megállapodás 
aláírására- 
 

Határidő:  2024. augusztus 9. 

Felelős:  Berlinger Attila József polgármester 

  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

3. a 2/ pont szerinti megállapodásban meghatározott feladatok végrehajtása 
tekintetében kapcsolattartásra jogosultnak Majnay Gábor osztályvezetőt jelöli ki, kéri 
fel; 

 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:  Berlinger Attila József polgármester 

 

4. felhívja a Gazdasági Igazgatóság vezetőjét, hogy a képzés támogatására szánt, az első 
évben esedékes 5 millió forintot külön soron építse be a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024/ évi költségvetéséről szóló 4/2024/ (III/ 14/) önkormányzati 
rendeletének 5/ számú melléklet 505-5 Tartalékok terhére/  
 

Határidő:  2024. augusztus 9. 

Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Huszárik Imre igazgató: Csak azért kértem még utoljára szót, hogy megköszönjem a 
Közgyűlésnek az intézmény támogatását. Annyi kiegészítést még tennék, hogy én úgy 
gondolom, hogy a város imázsának az építésében ez a fejlemény biztos, hogy pozitív irányba 
fog elmozdulni és ráadásul terveink szerint ez nemcsak a város tanulóifjúságát fogja érinteni, 
hanem a megyében több intézménnyel biztos, hogy kapcsolatba kerülünk, hiszen ez az egész 
program nemcsak a Garay Gimnázium tanulói számára szól, hanem gyakorlatilag bárki, aki 
hajlandó bekapcsolódni ebbe a programba, bármely középiskolája számára nyitott. Még 
egyszer köszönöm szépen a támogatást, hogy elindulhat ez a program. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm Igazgató Úr, mi pedig jó munkát kívánunk! 

 

17; Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városi Bölcsődéje Szakmai 
Programjának, valamint Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására 

(126/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

Berlinger !ttila polgármester: Igazgatóságvezető Asszonyt kérdezem, kívánja-e kiegészíteni? 

Nem kívánja. Véleményezésre felkérve a Szociális és Egészségügyi Bizottság. Elnök Asszony, 

parancsoljon! 
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Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: ! Szociális Bizottság megtárgyalta a Városi Bölcsőde 
Szakmai Programjának, valamint Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyásáról szóló 
előterjesztést és elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 10 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
(Máté Péter frakcióvezető elhagyta az üléstermet;) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 189/2024; (VI;27;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városi Bölcsődéje Szakmai 
Programjának, valamint Szervezetés és Működési Szabályzatának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése, mint fenntartó, a gyermekek 
védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997/ évi XXXI/ törvény 104/ § (1) bekezdés d) 
pontja alapján eljárva úgy dönt, hogy a Városi Bölcsőde Szakmai Programját, valamint 

Szervezetés és Működési Szabályzatát, a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja/ 
 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

 

18; Javaslat ingatlan átminősítésére és értékesítésének jóváhagyására 

(121/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezte: GVB 

 

Berlinger !ttila polgármester: Magyar Károly igazgatóságvezető urat kérdezem, kívánja-e 

kiegészíteni? Nem kívánja. Még 2022-ben a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 
véleményezte, ezért Elnökhelyettes Urat megkérdezem, hogy ezzel kapcsolatban van-e 

felvetése? 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen/ Őszintén szólva nem emlékszem rá, legjobb 

tudomásom szerint jóváhagyta. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Így van, pontosan. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
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Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 190/2024; (VI;27;) határozata 

önkormányzati tulajdonban lévő Szekszárd 11675/68 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről, 
valamint forgalomképessé minősítéséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. hozzájárul az Önkormányzat tulajdonában lévő Szekszárd 11675/68 hrsz-ú, 305 m2 

alapterületű, kivett közforgalom elől el nem zárt magánút értékesítéséhez Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
235/2022/ (XI/8/) számú határozatában foglaltak szerint azzal a kiegészítéssel, hogy az 

adásvételi szerződésben a Magyar Állam javára rögzíteni szükséges vízvezetési szolgalom 
alapításának kötelezettségét, mely szolgalom gyakorlója az E/R/Ö/V/ Víziközmű Zrt/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2. megállapítja, hogy az 1/ pontban felsorolt, értékesítésre javasolt ingatlan már nem 
szolgálja a kötelező önkormányzati feladatkör ellátását, vagy hatáskör gyakorlását, ezért 
azt a forgalomképtelen törzsvagyonból átsorolja az üzleti vagyontárgyak közé/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004/ (XII/1/) szekszárdi ör/ legközelebbi 
módosításakor - annak mellékletében - intézkedjen a fenti vagyontárgy átsorolásáról/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

19; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének<</2024; (<<) 
önkormányzati rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
szóló 31/2004; (XII; 1;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(124/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB, PB 
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Berlinger Attila polgármester: !ljegyző Úr kívánja-e kiegészíteni? !ljegyző Úr nem kívánja 
kiegészíteni/ Bizottsági véleményezésre felkérve a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság, 

parancsoljon! 

 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen. Bizottságunk tárgyalta ezt a kérdést és a 
Közgyűlésnek jóváhagyásra javasolja. 

 

Móra Viktória képviselő: Köszönöm szépen a szót. A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és a rendelet 
módosításáról szóló rendelet tervezetet elfogadásra javasolja. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 

melyet a közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 16/2024; (VI; 28;) 
önkormányzati rendelete 

az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004; (XII; 1) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(! rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

20. Javaslat a 4; számú iskolavédőnői körzettel kapcsolatos döntések meghozatalára 

(140/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

Berlinger !ttila polgármester: Igazgatóságvezető !sszony nem kívánja kiegészíteni/ Szociális 
és Egészségügyi Bizottság, Elnök Asszony, parancsoljon! 

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 

 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt. 
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! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
(Máté Péter frakcióvezető visszatért az ülésterembe, Kővári László képviselő elhagyja az 
üléstermet;) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 191/2024; (VI;27;) határozata 

a 4; számú iskolavédőnői körzettel kapcsolatos döntések meghozataláról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. dönt arról, hogy a Szekszárd, Szent-Györgyi !lbert utca 6/ szám alatti telephelyen, a 4/ 
számú iskolavédőnői körzetben a heti tanácsadási óraszám 34 órára módosul az 
alábbiak szerint. 
 

hétfő. 7.30- 16.00 (8,5 ó) 
kedd: 7:30- 10.30 (3 ó) 
szerda: 7:30- 16.00 (8,5 ó) 
csütörtök. 7.30- 16.00 (8,5 ó) 
péntek. 7.30- 12.00 (5,5 ó) 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

2. felhívja Szekszárd Megyei Jogú Város Egészségügyi Gondnokságának 
intézményvezetőjét a jelen határozat 1/ pontjában foglaltakkal kapcsolatban a 
szükséges intézkedések (pl/ működési engedélyezési eljárás) megtételére- 
 

Határidő: 2024; július 4; 
Felelős: Villányi Mária Ildikó intézményvezető 

 

3. felhívja a jegyzőt, hogy a Közgyűlésnek a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendeletének 5/ § (2) bekezdése alapján vizsgálja meg 
és tegyen javaslatot az iskolavédőnői körzetek működésével (óraszámváltozás, 
működési engedély stb/) kapcsolatos hatáskörök Szociális, Egészségügyi, Környezeti és 
Fenntarthatósági Bizottságra történő átruházására/ 
 

Határidő: ! Közgyűlés alakuló ülése vagy azt követő rendes ülése 

Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 
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21; Javaslat az egyes kizárólagos önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 
felügyelőbizottsági tagjának megválasztásával, lemondásával, valamint az ezzel kapcsolatos 
további döntések meghozatalára 

(141/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila József polgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

Berlinger !ttila polgármester: !ljegyző Úr, parancsoljon! Kívánja-e kiegészíteni? Aljegyző Úr 

nem kívánja kiegészíteni.  
 

! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Móra Viktória 
képviselőt javasoljuk a felügyelő bizottságba.  

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm szépen Képviselő Úr! Éppen ezt követően kívántam 
volna feltenni, így akkor ezzel a kérdéssel megelőzött, tehát egy javaslat érkezett. Képviselő 
Úr parancsoljon pontosítani, hogy melyik gazdasági társaságról van szó/ 
 

Máté Péter frakcióvezető: A Sportközpontba. A másik gazdasági társaságba nem fontos, mivel 

a 3 főnél több van így is.  

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm szépen. Csak a jegyzőkönyv számára akartam 
pontosítani, tehát a Szekszárdi Sportközpont Kft/ felügyelőbizottsági tagjának javasolja Ön 
Móra Viktória képviselő asszonyt. Egyéb észrevétel, javaslat a vita szakaszon belül? További 
javaslatot nem látok. Szeretném jelezni, hogy az előterjesztésben szereplő határidők alapján 
ugye december 31-én jár le valamennyi korábban kinevezett felügyelőbizottsági tag 
mandátuma, tehát a javasolt személy mandátuma szintén 2024/ december 31-éig lesz 
érvényes. Gulyás Róbert képviselő parancsoljon! 

 

Gulyás Róbert képviselő: Csak annyi kérdésem lenne, hogyha a másik gazdasági társaságba 
senkit nem jelölünk, akkor kell módosítani a létszámot valahol? Ez le van írva, nem? 

 

Berlinger !ttila polgármester: Nem kell módosítani Képviselő Úr, ugyanis ott a törvényi 
létszám 1 tag lemondása mellett is biztosítható, tehát ebben az esetben nincs jogszabályi 
következménye, tehát itt nem szükséges. Amennyiben van javaslatuk, tegyék meg, de nem, 

nincs. 

 

További hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 13 fő - 10 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 192/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

felügyelőbizottsági tagjának választásáról 
 

!L!PÍTÓI H!TÁROZ!T 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely. 7100 Szekszárd, Keselyűsi út 3/ 
cégjegyzékszám. 17-09-008858) egyszemélyi tulajdonosa - a Polgári Törvénykönyvről szóló 
2013/ évi V/ törvény 3.26/ § (4) bekezdése, valamint a köztulajdonban álló gazdasági 
társaságok takarékosabb működéséről szóló 2009/ évi CXXII/ tv/ 4/ § (2) bekezdése alapján - 
 

1. dönt arról, hogy a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság felügyelőbizottságának tagjává - Horváth Rita Mariann felügyelőbizottsági tag 
lemondására tekintettel - 2024/ december 31/ napjáig Móra Viktóriát választja meg/ 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester  
 

2. dönt arról, hogy az 1/) pontban megválasztott felügyelőbizottsági tag a tevékenységét 
- figyelemmel a Közgyűlés 751/2021/ (XII/2/) számú határozatára - díjazás nélkül látja 
el. 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester  
 

3.  felhívja az ügyvezetőt, hogy a társaság jogi képviselője útján gondoskodjon a változás 
alapító okiratban és a cégnyilvántartásban történő átvezetéséről/ 

 

Határidő: 2024; július 30; 
Felelős: Bay !ttila ügyvezető 

 

Berlinger !ttila polgármester: !ljegyző úr ügyrendi szakaszban tájékoztatott arról, hogy az 
előző szavazásnál 2 határozati javaslat volt. Elnézést, ez elkerülte a figyelmemet. Aljegyző Úr 

segítségét kérném, hogy akkor a szavazás menete hogyan történjen pontosan. 

 

dr. Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Ennek az előterjesztésnek 
2 határozati javaslat volt a része, az első volt a Sportközpont Kft., a szavazás megtörtént. A 2. 

határozati javaslatról nem történt szavazás, jeleztem Polgármester Úrnak, így kérnénk, hogy 

erről a 2/ határozati javaslatról is történjen szavazás. Lényegében a Vagyonkezelő Kft-ről 
történne a szavazás. Köszönöm. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm szépen Aljegyző Úr jogi észrevételét, tehát az előző 
napirendi pont 2/ számú határozati javaslatával tulajdonképpen arról kell szavazni, hogy 
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tudomásul vesszük a felügyelő bizottsági tag lemondását. Kérek akkor ezzel kapcsolatban egy 

új szavazást. 

 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 13 igen, 1 nem szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
(Kővári László képviselő visszatért az ülésterembe;) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 193/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Vagyonkezelő Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottsági tagjának 
lemondásáról 

 

!L!PÍTÓI H!TÁROZ!T 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Vagyonkezelő Korlátolt 
Felelősségű Társaság (székhely. 7100 Szekszárd, Bezerédj utca 2/ cégjegyzékszám. 17-09-

001815) egyszemélyi tulajdonosa 

 

1. tudomásul veszi a Szekszárdi Vagyonkezelő Korlátolt Felelősségű Társaság 

felügyelőbizottsági tagjának - Horváth Rita Mariann - felügyelőbizottsági tagságáról 
2024/ június 30-i hatállyal történő lemondását/ 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester  
 

2. dönt arról, hogy Horváth Rita Mariann felügyelőbizottsági tag lemondására tekintettel 
új felügyelőbizottsági tagot nem választ/ 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester  
 

3.  felhívja az ügyvezetőt, hogy a társaság jogi képviselője útján gondoskodjon a változás 
alapító okiratban és a cégnyilvántartásban történő átvezetéséről/ 

 

Határidő: 2024; július 30; 
Felelős: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

22; Javaslat a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Szakmai Programjának, valamint 

Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására 

(142/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Berlinger !ttila polgármester: Igazgatóságvezető Asszonyt kérdezem, nem kívánja 
kiegészíteni.  
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! polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket; 
 

Kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt; 
 

Hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt; 
 

! polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 

létszáma 14 fő - 10 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 194/2024; (VI;27;) határozata 

a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Szakmai Programjának, valamint Szervezeti 
és Működési Szabályzatának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése, mint fenntartó, a gyermekek 
védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997/ évi XXXI/ törvény 104/ § (1) bekezdés d) 
pontja alapján eljárva úgy dönt, hogy a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Szakmai 
Programját, valamint Szervezeti és Működési Szabályzatát, a határozat melléklete szerinti 
tartalommal jóváhagyja/ 
 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger !ttila József polgármester 

 

23; Kérdések, interpellációk 

 

Berlinger !ttila polgármester: Aljegyző úrhoz fordulok, hogy ezzel kapcsolatban tudomásom 
szerint Zaják Rita képviselő asszonytól 26-án, azaz tegnapi nap érkezett 4 interpelláció, 

pontokban megjelölve. Az interpelláció készítőjének 3 perce áll rendelkezésre. Kívánja-e 

kiegészíteni Képviselő Asszony? 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Kiegészíteni csak részben kívánom. Az 1. 

interpellációs kérdésem az a Béri Balogh Ádám utcában található műfüves pályához 
kapcsolódik. Sajnálatos módon nyilván egy nem átgondolt és nem egészen jó helyre telepített 
műfüves pályáról van szó, ami hónapok óta most már, azt gondolom, hogy hónapok óta zárva 
van. A kérdésem az, hogy miért van zárva, mi ennek az oka és mikor fog kinyitni? Itt a nyári 
szünet és nagyon-nagyon sok kisdiák használná és szerintem fontos lenne, hogy használni 
tudja. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Képviselő Asszony hozzám intézte az interpellációt, tehát csak 
arra szerettem volna felhívni a figyelmet, hogy az interpelláció és kérdés között van különbség. 

Interpelláció esetén az SZMSZ úgy rendelkezik, hogy legkésőbb 3 nappal az ülés előtt kell 
benyújtani az interpellációt, amennyiben ez 3 napon belül történik, úgy erre 15 napon belül 
írásbeli válasszal is lehet válaszolni. Én azt tudom Önnek ezzel az interpellációval kapcsolatban 
mondani, hogy természetesen tájékozódni fogok és az ezzel kapcsolatos írásbeli választ a 

lehető leghamarabb, legkésőbb 15 napon belül elküldjük Önnek. Faragó Zsolt képviselő úr, 
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parancsoljon! 

 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Bár nem tisztem, hogy én válaszoljak ez 
ügyben, de eléggé szívügyem és teljesen egyetértek Zaják Rita képviselő asszonnyal. Hónapok 
óta zárva van egy olyan pálya, ami oda megépült és valószínűleg zárva is lesz. Én úgy tudom, 
hogy az MLSZ is alkalmatlannak tartotta arra, hogy működjön. Felújítást kellene végezni rajta, 
de a felújítások a megvalósítás formájában kellene történjenek, viszont az zavarja a 

lakosságot, úgyhogy azzal kapcsolatban vannak ott dilemmák és tényleg, ez egy nagyon rossz 

helyzet, hiszen ott van egy focipálya és próbáljuk megmagyarázni a gyerekeknek, hogy miért 
nem mehetnek be és miért van bezárva. Külsőleg nem látszik rajta semmi olyan probléma, ami 
miatt ne lehetne, el lehetne távolítani azokat a vasdrótokat, amik kilógnak a palánk alól és 
akkor nem lenne életveszélyes, mert valóban 0,5-1 méter magasban állnak ki a drótok belőle, 

huzalok 1 cm-es átmérővel, ezeket kellene valamilyen szinten, csak nem tudom, és 
valószínűleg majd Polgármester Úr több információt fog kapni, hogy ehhez most 

hozzányúlhat-e egyáltalán a Város ilyen formában, mert nagyon jó lenne minél előbb 
visszahelyezni azt üzemébe, főleg a nyárra való tekintettel. Köszönöm szépen a szót.  

  

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm Képviselő Úr kiegészítését. Akkor Képviselő 

Asszonynak ezzel kapcsolatban legkésőbb 15 napon belül igyekszünk mihamarabb írásbeli 
választ adni. 2/ számú interpellációval kapcsolatban Képviselő !sszony parancsoljon! 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Nem tudom, hogy Önök közül hányan utaznak a helyi 

járatos, illetve a helyi járatos közlekedésbe bevont helyközi járatokon. Erről már többször 
kérdeztem ugye Alpolgármester Urat. Én használom ezeket a járatokat, itt a legnagyobb 
problémám ezzel kapcsolatban a következő. Lecsökkentette a döntés, fogalmazzunk így, a 

döntés a helyi járatok számát, jelentősen lecsökkentette, azt hiszem 5, maximum 6 helyi 

járatos busz maradt a városban a helyközi járatok pedig bevonásra kerültek. Ez sok esetben 

egyébként egészen jól működik, viszont vannak olyan helyközi járatok, amik csúcsidőben, 

iskolaidőben teljesen alkalmatlanok a helyi járatos közlekedés megvalósítására, úgyhogy az 
egyik az az lenne, hogy ezen valamiféle változás legyen és beszéltük azt is, hogy érkeztek be, 

sorra érkeznek be most már nem tudom mennyi észrevétel az Igazgatóságra a helyi járatok 
kapcsán, többek között a 7. számú helyi járat kapcsán is és itt a kérdésem az arra vonatkozik, 
hogy amit már egyébként korábban is kérdeztem. Mikor lesz ez ügyben felülvizsgálat, kedvező 
döntés? És javasoltam azt is korábban, hogy az autóbuszokat vezető sofőröket is be lehetne 
ebbe az egyeztetésbe vonni, nagyon jó ötleteik vannak arra vonatkozóan, hogy ezt hogyan 

lehetne hatékonyabbá és gazdaságosabbá tenni úgy, hogy egyébként ne legyen ennyi 
felháborodás. Ami a legfelháborítóbb, azt még elmondom. Beharangozták, hogy 100 forint a 

helyi járatos buszon a közlekedés. Jómagam is felszálltam egyszer csak egy helyközi járatra, 
ami helyi járatként funkcionál, ez az 5429 számú járat, és közölte a sofőr, egy 100 forintos volt 

a kezemben, hogy 400 forintot vegyek elő, mert annyi lett a jegy ára. Ezt úgy tette meg a 
szolgáltató, hogy elfelejtette a lakosságot tájékoztatni. Még tegnap is volt egy anyuka 
babakocsival, 2 kicsi gyerekkel, aki felszállt, a kislány előre ment, vitte a 100 forintot és mondta 
a sofőr, hogy 400 forint lesz, úgyhogy leszállt, miután a felajánlott segítséget nem fogadta el. 

Leszállt, azt mondta, akkor már megvár egy másik buszt és elmegy 100 forintért. Szerintem ez 

így nagyon nincsen rendben, úgyhogy a kérdésem arra irányulna, hogy ebben mikorra várható 
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változás. Köszönöm. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm szépen Képviselő Asszony. Mivel ez egy talán még 
összetettebb és komplexebb téma, amelyben Ön interpellációt fogalmazott meg irányomba, 

ezért itt is az írásbeli válasz mellett szeretnék maradni. Igazgatóságvezető Úr látom jegyzetelt 
is, sok információra számítok a Hivatal részéről, úgyhogy írásbeli válaszunkra feltétlenül 
számíthat. 3. interpellációs felvetése! 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Szerintem erre nem nagyon kellett készülni, ugyanis 

ez a kampánynak témája volt. Ön, Tisztelt Polgármester Úr egy 12 pontos programcsomagot 

tárt a szekszárdiak elé. Itt a kérdésem az arra vonatkozik, hogy az ebben elhangzott ígéretek, 

az 1.000 parkolóhely, a parkolóház, az elkerülő út, a vasúti feljáró, Szekszárdot Domborival 

összekötő kerékpárút, a sötétvölgyi tábor felújítása, a lakásépítési program, ugye úgy szólt az 
ígéret, hogy állami támogatás megvalósításával, itt a kérdésem az, hogy milyen, mekkora 

összegű állami támogatás, és 200 építési telek kerül kialakításra. Erről esetleg hallhatnánk-e, 

hogy ez nagyságrendileg mekkora összeg? A kampányban nem hangzott el, és az sem hangzott 
el, hogy ez milyen forrásból. Az ott volt a szórólapon, hogy 24-től 29-ig, 5 éves tervről 
beszélünk, de hogy konkrétan, nyilván nem tűpontosan, de hogy nagyságrendileg azért ez 100, 

200 vagy 300 milliárd forint és ebben a programcsomagban nem esett szó az új 
sportcsarnokról és az Augusz ház felújításáról, ami azt gondolom, hogy elég sürgős lenne és 
fontos lenne, hogy szó essen róla. Köszönöm válaszát előre is. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Köszönöm szépen Képviselő Asszony. Először is erre is 
természetesen írásban szívesen fogok válaszolni, de előzetesen pusztán annyit, hogy Ön is 
tökéletesen megállapította, hogy 2024-től 2029-ig terjedő időszakra szól egy választási 
program. A polgármester a polgármesteri programját az új testület alakuló ülésén az SZMSZ 
szerint fogja meghirdetni, amely ugye október elején kerül sorra és akkor ebben az 5 évben 
természetesen mindent elkövetünk annak érdekében, hogy ezek az elképzelések, tervek, ezek 

megvalósuljanak. Annyit azért kérhetek Öntől is türelemmel, hogy lassan már 2 órája itt ülök 
ebben a székben és ne kérjen még talán számon rajtam egy 5 éves ciklus fejlesztési 
programjának a megvalósulását, minden képviselői ciklus elején értelemszerűen van egy 
program, aminek a megvalósítására az egész ciklus szolgál. Ezen leszünk, de ahogy az elején is 
mondtam, természetesen erre is írásban adok Önnek választ. Volt még egy 4/ Interpellációval 
kapcsolatos kiegészítése/ 
 

Zaják Rita képviselő: Ha jól emlékszem, talán már lassan 2 éves is lesz az a döntés, ami 
megszületett a Könyvtár és a Levéltár költözése kapcsán és ha jól tudom, az akkori Gazdasági 
és Városfejlesztési Bizottság döntött arról a cégről, aki ezt a költöztetést végezni fogja. Azt 

szeretném kérdezni, hogy miért késlekedik immáron évek óta a költözés. 

 

Berlinger !ttila polgármester: Itt kérdezem Képviselő !sszonyt, hogy ezt kihez intézte, hiszen 

előttem nincs ilyen jellegű felvetés. Hozzám nem érkezett. 

 

Zaják Rita képviselő: Bocsánatot kérek, az ide volt írva, hogy a GVB elnökének. Küldtem egy 
plusz 1-et, azt írtam, hogy 9 óra 3 perckor küldtem el, 9 óráig kellett volna küldenem, és azt 
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írtam, hogy amennyiben belefér, ez lett volna, a GVB elnökének értelemszerűen nem tettem 
fel, mert nincs itt. Ha nem fér bele ennek a megválaszolása, természetesen jó lesz 15 napon 
belül. 
 

Berlinger !ttila polgármester: Mivel ugye megérti Képviselő Asszony, hogy ebben a 

pillanatban került hozzám, ezért akkor maradnék ennél az interpellációban megfogalmazott 

kérdésnél is, hogy akkor erről is természetesen mihamarabb igyekszem tájékozódni. 
Köszönöm szépen. Ezzel kapcsolatban más felvetés nem érkezett, akkor a nyílt ülés 
napirendjét ezzel belerekesztjük/ 10 perc szünet legyen. Arra kérem, hogy tartsuk be, hiszen a 
zárt ülésen azért még több napirend van, amely minden bizonnyal még valamennyi kitartást 
és erőt kíván tőlünk, úgyhogy egy 10 perc végeztével a zárt ülésre vonatkozó szabályok 
megteremtésével várom vissza a Képviselő-testület tagjait. Köszönöm. 

 

Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester 11 óra 10 perckor a 

nyilvános ülést berekeszti, és a Közgyűlés zárt ülésen folytatja a munkát; 
 

 

K. m. f. 

 

 

Berlinger Attila József dr. Zsikó-Gál Klaudia 

       polgármester              jegyző 

 

 

Jegyzőkönyvet készítette:  
 

 

dr. Holczer Mónika      és     Cziráki-Nagy Ildikó 

igazgatóságvezető                 adminisztrátor 


